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 ΓΔ

 1,414.93
 -0.20%

 




 
 	
 S&P 500

 5,209.91

 +7.52

 +0.14%

 

	
 DOW JONES

 38,883.67

 -9.13

 -0.02%

 

	
 NASDAQ

 16,306.64

 +52.68

 +0.32%

 

	
 DAX

 18,022.26

 -54.43

 -0.30%

 

	
 CAC

 7,999.12

 -50.05

 -0.62%

 

	
 NIKKEI

 39,581.81

 -191.32

 -0.48%

 

	
 EUR / USD

 1.08

 -0.01

 -0.82%

 

	
 EUR / CHF

 0.98

 0.00

 -0.08%

 




 

 

 
 

 

 





 
 
 
 
 
 
 
 Οικονομία
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ΗΠΑ: Στο 3,5% ο πληθωρισμός τον Μάρτιο – Ξεπέρασε τις προβλέψεις
 
 Οι οικονομολόγοι που συμμετείχαν σε έρευνα του Dow Jones προέβλεψαν αύξηση 0,3% και ύψος 3,4% σε ετήσια βάση

 

 
 NEWSROOM

 Πριν 30 λεπτά
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 ΤΡΑΠΕΖΕΣ
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Τράπεζες: Εν αναμονή της ετυμηγορίας του SSM για τα μερίσματα – Το «ψαλίδι» στις προσδοκίες και το «αγκάθι» του αναβαλλόμενου
 Αντίστροφα μετρά πλέον ο χρόνος για τη διανομή μερισμάτων – «Ψαλιδισμένες» οι προσδοκίες των τραπεζών, με τον Ευρωπαίο επόπτη να επικεντρώνεται στο θέμα του DTC – Σε συζητήσεις κυβέρνηση και ΤτΕ για να σταθμιστούν τα υπέρ και τα κατά μιας γρήγορης απόσβεσης



 
 ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΒΕΛΕΣΙΩΤΗ

 10 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
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Τζ. Κουτσολιούτσος στη δίκη Folli Follie: Δεν ερευνήθηκε ποτέ η ροή χρημάτων στην Ασία – Ζούμε με τη βοήθεια φίλων
 

 
 ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΚΟΚΚΑΛΗ

 Πριν 46 λεπτά
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

 
 [image: ] 
 

 
 

Ματίας Κόρμαν (ΟΟΣΑ): Η Ελλάδα πρέπει να αυξήσει την παραγωγικότητά της
 

 
 ΣΥΜΕΛΑ ΤΟΥΧΤΙΔΟΥ

 Πριν 1 ώρα
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
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Φορολογικό νομοσχέδιο: Μπόνους για όσους δεν προσφεύγουν στα δικαστήρια
 Όποιος προλάβει μείωση έως 50% στα πρόστιμα - Πώς θα λειτουργήσει το νέο σύστημα - Αλλάζουν όλα στην εφορία με κατάργηση εγγράφων, βιβλίων και παραδοσιακών ελέγχων


 
 ΚΩΣΤΗΣ ΠΛΑΝΤΖΟΣ

 10 Απριλίου, 2024
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 Όσα συμβαίνουν πίσω από κλειστές πόρτες

 

 

Ο Σταν… το Κασσελακιστάν και οι μετρήσεις, η Dolphin ζητάει μια 60άρα από τον Καμπουρίδη, το καλό Πάσχα της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ, ο καπνός και η φωτιά της Intracom
 

 

 
 

 
 

 





 
 
 ΔΗΜΟΦΙΛΗ

 
 
 
 
 
 
 
 
 ΕΛΛΑΔΑ
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Eurojackpot: Οι τυχεροί αριθμοί που έβγαλε η κλήρωση την Τρίτη 9/4/2024 (pic)
 
 9 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 ΕΛΛΑΔΑ
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Κλήρωση Τζόκερ 9/4/2024: Αυτοί είναι οι αριθμοί που κερδίζουν πάνω από €3,1 εκατ. (pic)
 
 9 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 FINE LIVING
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6 κορυφαία, πολύ ακριβά ρολόγια – ωδή στο πράσινο χρώμα
 
 10 Απριλίου, 2024
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Μύκονος: Προς νέο σφυρί το «πριγκιπικό» ακίνητο στη Χώρα (pics)
 
 10 Απριλίου, 2024
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Χρυσός vs Hermès: Ποια είναι η καλύτερη επένδυση – Αναλυτικά οι τιμές σε προϊόντα και μετοχές (pics + vid)
 
 9 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
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Αλλάζουν όλα στην εφορία με κατάργηση εγγράφων, βιβλίων και παραδοσιακών ελέγχων
 
 10 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 





 
 
 
 
 ΡOH ΕΙΔΗΣΕΩΝ

 

 
 
 
 
 
 BLOOMBERG

 

Γερμανία: Ο Λίντνερ ζητά περισσότερες επιλογές κινητήρων εσωτερικής καύσης μετά το 2035
 
 Πριν 28 δευτερόλεπτα
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΝΑΥΤΙΛΙΑ

 

Μελίνα Τραυλού προς ηγέτες κρατών: «Θωρακίστε τη σταθερά που ενώνει τον πλανήτη: τη ναυτιλία» (pics)
 
 Πριν 14 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΕΥΡΩΠΗ

 

Γαλλία: Στο υπουργικό συμβούλιο -εν μέσω αντιδράσεων- το νομοσχέδιο για την ευθανασία
 
 Πριν 14 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΕΡΓΑΣΙΑΚΑ

 

ΕΛΓΟ – ΔΗΜΗΤΡΑ: Ξεκίνησαν οι αιτήσεις για 11 θέσεις Διευθυντών στα Ινστιτούτα Αγροτικής Έρευνας – Μέχρι πότε ισχύει η προθεσμία
 
 Πριν 17 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

 

ΗΠΑ: Στο 3,5% ο πληθωρισμός τον Μάρτιο – Ξεπέρασε τις προβλέψεις
 
 Πριν 30 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 VIRAL

 

Πιλότοι «χορεύουν» στη σκιά της μεγαλύτερης έκλειψης ηλίου που έγινε ποτέ (pics)
 
 Πριν 33 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ

 

Tesla: Εξωδικαστικός συμβιβασμός για θανατηφόρο τροχαίο που προκάλεσε ο αυτόματος πιλότος (tweet)
 
 Πριν 42 λεπτά
 

 

 
 

 
 
 
 
 ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ

 

Τζ. Κουτσολιούτσος στη δίκη Folli Follie: Δεν ερευνήθηκε ποτέ η ροή χρημάτων στην Ασία – Ζούμε με τη βοήθεια φίλων
 
 Πριν 46 λεπτά
 

 

 
 

 
 Ολα τα άρθρα [image: ] 
 

 
 
 

 
 
 ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ
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Χρηματιστήριο Αθηνών: Απόπειρα νέας ανόδου με θετικό καταλύτη τον ΟΤΕ (upd)
 
 Στις παρυφές των 1.420 μονάδων ο Γενικός Δείκτης - Ισορροπεί ανάμεσα στις τραπεζικές πιέσεις και το rotation στους πρωταγωνιστές

 

 
 Αριστοτέλης Παππάς

 10 Απριλίου, 2024
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EΛΣΤΑΤ: Στο 3,2% ο πληθωρισμός τον Μάρτιο – Αυξήσεις 5,3% στα τρόφιμα
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Μελίνα Τραυλού προς ηγέτες κρατών: «Θωρακίστε τη σταθερά που ενώνει τον πλανήτη: τη ναυτιλία» (pics)
 
 ΜΗΝΑΣ ΤΣΑΜΟΠΟΥΛΟΣ

 Πριν 14 λεπτά
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Intrum: Το πρόστιμο αφορά τρεις μεμονωμένες περιπτώσεις
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 






 
 
 
 
 Fine Living

 Επιμέλεια: Φώτης Τσιμέλας
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6 κορυφαία, πολύ ακριβά ρολόγια – ωδή στο πράσινο χρώμα
 
 
 
 Από το διαμαντένιο Patek Philippe, μέχρι το εμπνευσμένο από το λαμπερό aurora borealis της Krayon, το πράσινο χρώμα κατακτά τη βιομηχανία ρολογιών.

 

 
 
 ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΟΡΙΝΘΙΟΥ 

 10 Απριλίου, 2024
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Ποια είναι η ηλικία της φυσικής σας κατάστασης;
 
 
 Από την κατάσταση της υγείας της καρδιάς μας, μέχρι το πόσο γρήγορα μπορούμε να τρέξουμε ή να κάνουμε push-ups, αυτοί οι δείκτες προσφέρουν κάτι πολύ παραπάνω από μια απλή απεικόνιση της φυσικής μας κατάστασης. 

 
 
 
 
 ΤΗΣ ΠΕΓΚΥΣ ΜΠΑΜΠΑΘΑ 

 10 Απριλίου, 2024
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Πώς η αναρρίχηση βράχων έφτασε να ζει δόξες
 
 
 Επιτυχίες όπως το «Free Solo» και το «The Dawn Wall» έφεραν την αναρρίχηση βράχου στους πιο δημοφιλείς τομείς της ορειβασίας. 

 
 
 
 
 ΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΚΩΤΣΙΟΠΟΥΛΟΥ 

 9 Απριλίου, 2024
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Oι Louis Vuitton θήκες των μεταλλίων και της δάδας των Ολυμπιακών Αγώνων 
 
 
 ΤΟΥ ΚΩΣΤΑ ΜΠΟΥΡΟΥΣΗ 

 9 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 





 
 
 
 Business Stories
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Μύκονος: Προς νέο σφυρί το «πριγκιπικό» ακίνητο στη Χώρα (pics)
 
 ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΡΙΜΑΝΗΣ

 10 Απριλίου, 2024
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Tα σχέδια των Κινέζων για μετατροπή του ΟΛΠ σε περιφερειακό κόμβο logistics
 
 ΜΗΝΑΣ ΤΣΑΜΟΠΟΥΛΟΣ

 10 Απριλίου, 2024
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€57 εκατ. διεκδικεί η αγγλική Dolphin από τον Καμπουρίδη (pics)
 
 Η αγγλική εισηγμένη εγείρει αξιώσεις κοντά στα 57 εκατ. ευρώ στα αστικά δικαστήρια στην Ελλάδα ως αποζημίωση για τη ζημιά που υποστηρίζει ότι υπέστη, σε συνέχεια της διαμάχης με την Dolphin Capital Partners (DCP) του Μίλτου Καμπουρίδη

 

 
 ΣΤΕΦΑΝΙΑ ΣΟΥΚΗ

 10 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 





 
 
 
 EνEργεια & περιβΑλλον
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Φωτοβολταϊκά στο χωράφι: Εντυπωσιακή ζήτηση – Οι αιτήσεις ξεπέρασαν από την πρώτη μέρα τις 675
 
 Πρωταθλητές στην υποβολή αιτήσεων οι αγρότες του «κάμπου» - Στη Θεσσαλία έχουν υποβληθεί πάνω απο 250 αιτήσεις

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Γαλλία: Γιατί τα διάσημα λεμόνια της Μεντόν βρίσκονται σε κίνδυνο
 
 Κάθε χρόνο η πόλη διοργανώνει ένα εντυπωσιακό Φεστιβάλ Λεμονιού, που προσελκύει χιλιάδες επισκέπτες

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Fly Over: Το μπλόκο του ΣτΕ και οι αβεβαιότητες του μεγάλου έργου  
 
 Έκτακτη σύσκεψη σήμερα για την πορεία της ΣΔΙΤ - Αναστέλλονται μέχρι νεωτέρας οι εργασίες για την ΣΔΙΤ που κατασκευάζει η κοινοπραξία ΑΒΑΞ –Μυτιληναίος ύψους 373 εκατ.

 

 
 ΜΑΡΙΑΝΝΑ ΤΖΑΝΝΕ

 10 Απριλίου, 2024
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Μανουσάκης (ΑΔΜΗΕ): Επιτάχυνση της διασύνδεσης με Κύπρο ζήτησε το Ισραήλ
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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 Γνωρίστε κι εσείς το ΔΕΗ myEnergy!
 

 
 

 
 






 
 
 
 NEWMONEY GREEN
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Fly Over: Το μπλόκο του ΣτΕ και οι αβεβαιότητες του μεγάλου έργου  
 
 
 Έκτακτη σύσκεψη σήμερα για την πορεία της ΣΔΙΤ - Αναστέλλονται μέχρι νεωτέρας οι εργασίες για την ΣΔΙΤ που κατασκευάζει η κοινοπραξία ΑΒΑΞ –Μυτιληναίος ύψους 373 εκατ.

 

 
 ΜΑΡΙΑΝΝΑ ΤΖΑΝΝΕ

 10 Απριλίου, 2024
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Φωτοβολταϊκά στο χωράφι: Εντυπωσιακή ζήτηση – Οι αιτήσεις ξεπέρασαν από την πρώτη μέρα τις 675
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Γαλλία: Γιατί τα διάσημα λεμόνια της Μεντόν βρίσκονται σε κίνδυνο
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Μανουσάκης (ΑΔΜΗΕ): Επιτάχυνση της διασύνδεσης με Κύπρο ζήτησε το Ισραήλ
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Η περιβαλλοντική κρίση αλλάζει τη συμπεριφορά των πιθήκων
 
 ΔΑΝΑΗ ΔΑΣΟΠΟΥΛΟΥ

 10 Απριλίου, 2024
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 Γνωρίστε κι εσείς το ΔΕΗ myEnergy!
 

 
 

 
 






 
 
 
 Digital Revolution
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Γιατί κάθε επιχείρηση πρέπει να χαράξει τη δικό της ψηφιακό μονοπάτι – Η στρατηγική και οι επιλογές
 
 Επιταχύνονται οι επενδύσεις σε νέες τεχνολογίες, ανάλογα πάντα και με το στάδιο ψηφιακής «ωριμότητας» που έχει καταφέρει να βρεθεί κάθε επιχείρηση

 

 
 NEWSROOM

 21 Μαρτίου, 2024
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Η ψηφιακή πρόκληση: Μεταμορφώνοντας το σήμερα, χτίζοντας το αύριο
 
 

 20 Μαρτίου, 2024
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Το αποτύπωμα των Ελλήνων στην ψηφιοποίηση της παγκόσμιας αγοράς
 
 NEWSROOM

 21 Μαρτίου, 2024
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Η ενεργειακή μετάβαση μέσα από την τεχνητή νοημοσύνη
 
 NEWSROOM

 20 Μαρτίου, 2024
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Γερμανία: Ο Λίντνερ ζητά περισσότερες επιλογές κινητήρων εσωτερικής καύσης μετά το 2035
 
 

 
 
 Ο υπουργός δήλωσε ότι η αγορά και όχι οι πολιτικοί θα πρέπει να αποφασίζουν τι είναι βιώσιμο και τι επιθυμούν οι καταναλωτές

 
 
 
 newsroom

 Πριν 28 δευτερόλεπτα
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ByteDance: Εκτίναξη κερδών για την ιδιοκτήτρια του TikTok

 
 Τα κέρδη προ τόκων, φόρων, αποσβέσεων και αποσβέσεων εκτινάχθηκαν σε περισσότερα από 40 δισ. δολάρια από περίπου 25 δισ. δολάρια το 2022

 
 
 
 newsroom

 Πριν 1 ώρα
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Ηνωμένο Βασίλειο: Πάνω από 7 εκατ. πολίτες «παλεύουν» με το υψηλό κόστος ζωής

 
 Πάνω από 5,5 εκατ. άνθρωποι καθυστέρησαν ή παρέλειψαν να πληρώσουν τους λογαριασμούς τους, ενώ 2,7 εκατομμύρια ενήλικες ζήτησαν βοήθεια από οικονομικούς οργανισμούς

 
 
 
 newsroom

 10 Απριλίου, 2024
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Ράλι για τη μετοχή της σοκολατοβιομηχανίας Barry Callebaut – Πτώση στα κέρδη λόγω του σχεδίου μετασχηματισμού

 
 Η εταιρεία, η οποία προμηθεύει μερικές από τις μεγαλύτερες μάρκες σοκολάτας, διατήρησε την πρόβλεψή της για αμετάβλητους όγκους κατά το τρέχον οικονομικό έτος, αλλά το ραγδαίο ράλι του κακάο μπορεί να θέσει υπό αμφισβήτηση τα μακροπρόθεσμα σχέδια

 
 
 
 newsroom

 10 Απριλίου, 2024
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Atos: O πρώην κολοσσός πληροφορικής αναζητά σανίδα σωτηρίας €1,2 δισ.

 
 Γιατί ο πρωην γαλλικός όμιλος πληροφορικής των 15 δισεκατομμυρίων δολαρίων χρειάζεται κρατική βοήθεια για να μειώσει το χρέος της 

 
 
 
 newsroom

 10 Απριλίου, 2024
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Fitch: Υποβάθμισε σε αρνητικό το outlook της Κίνας

 
 Ο οίκος αξιολόγησης επικαλέστηκε αυξημένους κινδύνους για τα δημόσια οικονομικά της χώρας
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Σε αυτή τη χώρα οι νέοι δυσκολεύονται να βρουν εργασία 
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Η ακριβότερη κρουαζιέρα στον κόσμο: $47.000 η βραδιά και με λίστα αναμονής 
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Τι δείχνει η σύγκριση bitcoin-ether για τη δυναμική της ανόδου στα κρυπτονομίσματα (γράφημα) 
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CEO Rolex: Τα ρολόγια μας δεν είναι μετοχές – Είναι το λάθος μήνυμα 
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Αύξηση 1,6% της βιομηχανικής παραγωγής τον Φεβρουάριο
 
 Σε μηνιαία βάση σημείωσε μείωση 1,7% - Η εικόνα ανά κλάδο
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Εύσημα Τζεντιλόνι για την ελληνική οικονομία – Μητσοτάκης: Συνεχίζουμε τις μεταρρυθμίσεις
 
 Η Ελλάδα τρέχει με ανάπτυξη 2% ενώ η Ευρώπη με 0% και κάτι - Σημαντικός για το μέλλον της Ένωσης ο ρόλος σας, είπε στον πρωθυπουργό ο Επίτροπος Οικονομίας της ΕΕ
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Πρόστιμα 452.500 ευρώ σε 48 επιχειρήσεις από τη ΔΙΜΕΑ τον Μάρτιο
 
 Τι αναφέρεται σε ανακοίνωση του υπουργείου Ανάπτυξης
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Παραδιάς (ΠΟΜΙΔΑ): Τα μέτρα για τη Golden Visa δεν μπορούν να αλλάξουν την αγορά μίσθωσης κύριας κατοικίας
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Μεικτά πρόσημα στις ασιατικές αγορές με το βλέμμα σε Κίνα και στα μάκρο Ιαπωνίας
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Νευρικό κλίμα στη Wall Street – Η αγορά περιμένει κατεύθυνση από τα στοιχεία του πληθωρισμού
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Θετικό κλίμα στα ευρωπαϊκά χρηματιστήρια ενόψει των στοιχείων για τον πληθωρισμό στις ΗΠΑ
 
 Η έκθεση για τον πληθωρισμό θα παρακολουθείται στενά σε παγκόσμιο επίπεδο, καθώς θα επηρεάσει την πολιτική επιτοκίων της Ομοσπονδιακής Τράπεζας των ΗΠΑ
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Μας χωρίζει ακόμη μεγάλη απόσταση
 
 
 Αλέξανδρος Κασιμάτης 
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Προς τις ευρωεκλογές 2: Η Οικονομία ανάμεσα σε Συμπληγάδες και προκλήσεις
 
 
 Κώστας Μποτόπουλος 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 








 
 
 ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΑ ΝΕΑ

 

 array(10) {
 [0]=>
 object(WP_Post)#4335 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644542)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 15:26:56"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:26:56"
 ["post_content"]=>
 string(29975) "Τον ισχυρισμό ότι δεν αντιλήφθηκε ούτε το μέγεθος αλλά ούτε και τη χρονική διάρκεια της «ωραιοποίησης» των οικονομικών στοιχείων του υποομίλου της Ασίας, προέβαλλε κατά τη σημερινή απολογία του στη δίκη της Folli Follie ο τότε διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας Τζώρτζης Κουτσολιούτσος. «Εννοείτε ότι αν ήξερα τα επακόλουθα αυτής της «ωραιοποίησης» θα είχα αντιδράσει από τότε», είπε ο κατηγορούμενος συνεχίζοντας να απολογείται σήμερα για δεύτερη ημέρα στο Τριμελές Εφετείο Κακουργημάτων της Αθήνας. Μάλιστα, ο Τζ. Κουτσολιούτσος μίλησε αρκετές φορές για ...λογιστικές παρατυπίες στην Ασία, τις οποίες όταν τις έμαθε, όπως είπε, ήρθε σε ρήξη με τον πατέρα του. «Βρέθηκα εγκλωβισμένος αν έφευγα τότε η εταιρεία θα είχε υποστεί δεκαπλάσια ζημιά από αυτή που προκλήθηκε μετά τη δημοσιοποίηση του report της QCM» είπε ο κατηγορούμενος.

Μάλιστα με την έναρξη της απολογίας του ο  γιος του ιδρυτή της Folli Follie, Δημήτρη Κουτσολιούτσου, αναφέρθηκε στην προφυλάκισή του λέγοντας ότι κατά το στάδιο αυτό των ερευνών, καταπατήθηκαν όλα τα δικαιώματά του. «Είχα μια αντιμετώπιση άδικη προς το πρόσωπό μου. Δεν κατάλαβα πότε ποιος ήταν ο κίνδυνος που επέβαλλε την προσωρινή μου κράτηση» είπε και συνέχισε: «Η εταιρεία στοχοποιήθηκε από παντού. Από τον Τύπο, από την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς, η οποία ήταν πολύ επιθετική με βαριά πρόστιμα χωρίς έστω λίγο να κοιτάξει την εταιρεία. Στοχοποιήθηκε από τις τράπεζες που  ζητούσαν το κεφάλαιο κίνησής της, τα 42 εκατ. ευρώ. Στοχοποιήθηκε δυστυχώς και από τους μετόχους και αυτό δεν το κατάλαβα ποτέ γιατί ήμασταν όλοι στην ίδια θέση, όλοι σκεφτόμασταν πως θα πάει η εταιρεία στην επόμενη ημέρα. Στοχοποιήθηκε και από τους ομολογιούχους. Είναι σαν έχεις κάποιον να τον πνιγείς και να του δίνεις μαχαιριές κάθε μέρα. Παρόλα αυτά, αυτή η εταιρεία έδειξε πόσο γερά θεμέλια είχε. Ακόμη και σήμερα υπάρχει στοχοποιήση. Αυτός που μιλούσε από τη νέα διοίκηση δεν είχε με το αντικείμενο και χάθηκε μεγάλη περιουσία τότε. Υπήρξε μια στοχοποίηση άνευ προηγούμενου».

Η σημερινή απολογία του Τζώρτζη Κουτσολιούτσου ήταν κυριολεκτικά «ποταμός» με την έδρα να του θέτει ερωτήσεις και τον κατηγορούμενο πολλές φορές να δηλώνει άγνοια για μείζονα ζητήματα του κατηγορητηρίου.

Η Ασία

Μπαίνοντας σήμερα στα ….πειραγμένα οικονομικά στοιχεία του ομίλου της Folli – Follie στην Ασία Τζώρτζης Κουτσολιούτσος ξεκίνησε από το μακρινό 1994. Συγκεκριμένα, ανέφερε: «Αν θυμάμαι καλά τότε υπήρξε ένα ενδιαφέρον από το κεντρικό κατάστημα που είχαμε στο Λονδίνο. Ένας Ιάπωνας επιχειρηματίας πήγε στο μαγαζί και ψώνισε και ήθελε να μιλήσει με την ιδιοκτησία για το εμπόρευμα. Πρόκειται για γνωστό επιχειρηματία. Ήρθε μετά στη Αθήνα και έγινε συμφωνία για να έχει τη χρήση του σήματος της Folli Follie στην Ιαπωνία. Η επιτυχία ήταν άμεση. Είχαμε και την άνθιση της εταιρείας στην Ελλάδα δεν προλαβαίνουμε. Υπήρχε οργασμός δημιουργίας.  Η Ιαπωνία ακόμη και σήμερα είναι η πιο απαιτητική αγορά στον κόσμο. Είναι δύσκολο να μπει κάποιος αυτή την αγορά και να πετύχει. Ανοίγαμε μαγαζιά κάθε μήνα. Μπήκε μια πειθαρχία στην εταιρεία μεγάλη. Το προϊόν για παράδειγμα που έκανε 100 ευρώ στην Ελλάδα στην Ιαπωνία έκανε 300 ευρώ. Οι πωλήτρια εκεί φορούσαν γάντια και κοστούμια, ήταν μια άλλη παρουσίαση προϊόντων με άλλες προδιαγραφές. Άνοιξαν 80 με 85 μαγαζιά στην Ασία.

Και ο πατέρας μου διορατικός πάντα είδε τις προοπτικές. Αποφάσισε ότι υπάρχει μέλλον. Και είπε γιατί να υπάρχει αντιπρόσωπος; Να το κάνουμε μόνοι μας. Και έτσι ξεκίνησε με το Χονγκ Κονγκ σαν έδρα. Ο πατέρας μου άρχισε να πηγαίνει πιο συχνά να μείνει εκεί και αργότερα άρχισε να ανοίγει και η αγορά της Κίνας. Όλο αυτό ήταν επίτευγμα του πατέρα μου. Ο όμιλος της Ασίας γιγαντώνονταν και μεγάλωνε ραγδαία όπως και ο όμιλος Ευρώπης και Αμερικής. Άρα δημιουργήθηκαν στην Ευρώπη και την Ασία δύο μεγάλοι όμιλοι και αυτομάτως δημιουργήθηκε και μια ανεξαρτησία».

Συνεχίζοντας ο Τζώρτζης Κουτσολιούτσος ανέφερε πως ο πατέρας του και συγκατηγορούμενος του σήμερα στη δίκη εγκαταστάθηκε στην Ασία. «Έρχονταν δυο φορές το χρόνο στην Ελλάδα και μας ενημέρωνε αλλά μέχρι εκεί. (…). Εγώ άρχισα και να ταξιδεύω εκεί μια φορά το χρόνο και έβλεπα και άκουγα ότι έλεγε ο πατέρας μου. Εισέπραξα την επιτυχία. Αν και υπήρχαν στελέχη και επιτελείο στρατηγικής, ο πατέρας μου είχε τον πρώτο και τελευταίο λόγο. Και αυτό ενώ ήμασταν σε μια εποχή που η Ελλάδα ήταν το μαύρο πρόβατο της παγκόσμιας οικονομίας», τόνισε ο κατηγορούμενος για να αναφερθεί στη συνέχεια στη στιγμή που «έσκασε» η «έσκασε» η βόμβα των αποκαλύψεων για την εταιρεία.

Συγκεκριμένα, όπως ανέφερε ο ίδιος όταν το έμαθε έδωσε εντολή να δοθούν όλα τα στοιχεία στις ελεγκτικές αρχές.  Αναφέρθηκε στην αναστολή μετοχής της εταιρείας με την πίεση όπως είπε να συνεχίζεται κυρίως από τον Τύπο. «Αποφασίσαμε να μπει ορκωτός ελεγκτής για να τα κάνει πιο γρήγορα και να έχουμε εικόνα του ομίλου. Η επιτροπή Κεφαλαιαγοράς μας πρότεινε να διαγράψουμε τα διαθέσιμα που δεν είχαμε στην Ασία και να προχωρήσουμε. Εγώ δεν το κατάλαβα ποτέ αυτό» είπε ο Τζώρτζης Κουτσολιούτσος για να εκτοξεύσει στη συνέχεια «πυρά» κατά πάντων ακόμη και κατά της Alvarez & Marsal και της PwC. «Ξεκίνησε η Alvarez στον έλεγχο να ελέγξει και να βγάλει πόρισμα. Τελικά εκ των υστέρων το λέω ήταν πολύ πιο περίπλοκο. Ακόμη και σήμερα δεν μπορώ να καταλάβω. γιατί γίνονταν όλες αυτές οι λογιστικές παρατυπίες στην Ασία. Έδωσα ανοιχτή γραμμή στην Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς να ζητεί στοιχεία και να μιλάει με την Alvarez. Μας  πίεζε να τελειώνουν γρήγορα. Έτσι το Σεπτέμβριο η Alvares έβγαλε αυτή τη πρώτη έκθεση  στην οποία αποτύπωσε απλώς τις λογιστικές παρατυπίες».

Ο κατηγορούμενος μίλησε στη συνέχεια για «σοκ» το οποίο υπέστη όταν διάβασε το πόρισμα του ελεγκτικού οίκου. Είπε χαρακτηριστικά:  «Ήταν ένα σοκ όταν είδα αυτή την έκθεση, τη δημοσιεύσαμε την επόμενη ημέρα. Αισθάνθηκα θυμό και αγανάκτηση δεν μπορούσα να φανταστώ ότι γίνονταν τέτοιες παρατυπίες ακόμη περισσότερο όταν είδα ότι υπήρχαν και πλαστά έγγραφα. Επικοινώνησα με το πατέρα μου και μου έλεγε δεν είναι αυτή η εικόνα. Διαβάζοντας το πόρισμα αυτό κατάλαβα και εγώ» είπε ο Τζώρτζης Κουτσολιούτσος για να τονίσει πως λόγω της πίεσης  αποφασίστηκε να η ανάθεση στην εταιρεία Deloitte  κάνει ένα business plan «για να πάμε στην επόμενη και παράλληλα περιμέναμε την PwC για το διαχειριστικό έλεγχο».
«Ένιωσα αγανάκτηση»

Ο κατηγορούμενος υποστήριξε ότι η έκθεση της PwC με τα οικονομικά στοιχεία της εταιρείας εκδόθηκε ενώ εκείνος βρίσκονταν φυλακή. «Για μια ακόμη φορά ένιωσα αγανάκτηση. Αν το δείτε ένα κομμάτι του αφορά στην Ασία που ήταν το κυρίως θέμα. Και το πιο βασικό για την Ασία είναι ότι δεν μετρήθηκαν εμπορεύματα, ούτε οι λογαριασμοί και η ροή των χρημάτων. Γιατί τα νούμερα που ανέφεραν δεν έβγαιναν. Όταν έχεις 3 χιλιάδες υπάλληλος αυτό είναι μισθοί. Είπαν ότι όλα είναι εικονικά, υπήρχαν όμως λογαριασμοί και πηγαινοέρχονταν χρήματα. Διακινήθηκαν 80 εκα.  μέσα σε ένα εξάμηνο. Δεν μπορεί επί δέκα χρόνια να μην υπάρχουν οι λογαριασμοί από την PwC. Είναι το πρώτο πράγμα. Είχαν εμμονή με το όνομα Κουτσολιούτσος. Διακινήθηκαν πολλά χρήματα το ήξερα και από τον πατέρα μου. Εμείς αυτές τις εταιρείες τις χειριζόμαστε σαν θυγατρικές και αυτή η ροή χρημάτων δεν έχει εμφανιστεί πουθενά μέχρι στιγμής. Σίγουρα δεν είναι αυτή η παραποίηση που λένε» υποστήριξε ο κατηγορούμενος
«Ήρθα σε ρήξη με τον πατέρα μου»

Ακολούθως ο Τζώρτζης Κουτσολιούτσος αναφέρθηκε στην  περιβόητη «ωραιοποίηση» των οικονομικών στοιχείων της Ασίας για να πει: «Έλαβα ένα mail ίσως από τον Tonio (σ.σ. στέλεχος της Ασίας) ο οποίος χρησιμοποίησε την ίδια λέξη με τον πατέρα μου. Είπε για «ωραιοποίηση», η οποία θα ήταν παροδική.  Κάποια στιγμή  το 2015 μου έρχεται και πάλι ένα mail και εκεί ανακαλύπτω ότι όλο αυτό συνεχίζεται. Εγώ ήξερα για το 2009. Έγινε ένας κακός χαμός. Θυμάμαι δύο λόγια του πατέρα μου: «Είσαι ο γιος μου αυτό και αυτό το μαγαζί είναι δικό μου και θα το κάνω ότι θέλω».  Οι σχέσεις μας διαταράχθηκαν, σκέφτηκα ακόμη και να φύγω. Αν έφευγα ένιωθα ότι θα πρόδιδα όλο αυτό που έχει χτιστεί. Είμαι μοναχογιός. Το να αποχωρήσει ο διευθύνων σύμβουλος του ομίλου και μοναχογιός, το αντίκτυπο χρηματιστηριακά θα ήταν δεκαπλάσιο από αυτό που υπήρξε με την QCM.» είπε ο κατηγορούμενος για να προσθέσει: «Ένιωθα εγκλωβισμένος. Δεν δέχθηκα καμία άλλη όχληση ούτε από τον πατέρα μου ούτε από την Ασία.  Στο μεσοδιάστημα επανήλθαν οι αγορές στην Ασία και κάπου σκέφτηκα ότι αυτό έχει τελειώσει».
«Σφυροκόπημα» από την έδρα

Στην συνέχεια ο κατηγορούμενος δέχθηκε δεκάδες ερωτήσεις από την έδρα. Ενδεικτικά κάποιες από αυτές έχουν ως εξής:
Πρόεδρος: Από ποιον τέθηκε το θέμα της ωραιοποίησης του τζίρου στην Ασία; Κατηγορούμενος: Από τον πατέρα μου.
Πρόεδρος: Ποιος είχε την οικονομική διαχείριση της Ασίας;
Κατηγορούμενος: Εδώ έχουμε να κάνουμε με λογιστικές παρατυπίες. Το λογιστικό κομμάτι είναι οικονομικό κομμάτι.
Πρόεδρος: Ποιοι είχαν το οικονομικό κομμάτι;
Κατηγορούμενος: Ο Τonio και ο Μπεγέτης.
Πρόεδρος: Ο Μπεγέτης ποιανού επιλογή ήταν;
Κατηγορούμενος: Εγώ είχα τότε άλλους ρόλους, δεν ξέρω…
Πρόεδρος: Ο πατέρας σας δεν είχε λόγο ποιος θα πάει στην Ασία;.
Κατηγορούμενος: Φαντάζομαι ….
Πρόεδρος: Αφήστε τα φαντάζομαι φτάσαμε στο 2024…
Κατηγορούμενος: Δεν ξέρω..
Πρόεδρος: Αυτό το πράγματα δηλαδή μέχρι σήμερα δεν το έχετε συζήτηση με τον πατέρα σας;
Κατηγορούμενος: Όχι
Πρόεδρος: Εσείς με τον όμιλο της Ασίας τι σχέση είχατε;
Κατηγορούμενος: Όταν ανοίγει μια θυγατρική εθίστε και κάποιος να μπαίνει από τα κεντρικά. Με είχε βάλλει ο πατέρας μου τυπικά director χωρίς αμοιβή. Δεν έχω υπογράψει τίποτα δεν είχα καμία συμμετοχή
Πρόεδρος. Πως γίνονταν η διαδικασία των οικονομικών καταστάσεων; Ποιος επιλαμβάνονταν πρώτα από τους συγκατηγορούμενους σας;
Κατηγορούμενος:  Να ρωτήσετε τους ίδιους. Νομίζω όμως ο κ. Αλαβάνος, ο οποίος είναι διευθυντής λογιστήριο.
Πρόεδρος: Έπαιρνε τις καταστάσεις και τι τις έκανε;
Κατηγορούμενος: Σίγουρα υπάρχει μια επεξεργασία.
Πρόεδρος: Αυτή την ωραιοποίηση την γνωρίζουν οι συγκατηγορούμενοί σας;
Κατηγορούμενος: Κανένας δεν ήξερε τίποτα.

Πρόεδρος: Η μητέρα σας;
Κατηγορούμενος: Ρωτήστε και την ίδια ….Υπήρχε ναι ένταση και τριβές με τον πατέρα μου αλλά για άλλα θέματα.... Η μητέρα μου ήταν κάτι ξεχωριστό , είχε να κάνει με την εικόνα της εταιρείας, ήταν επικεφαλής του δημιουργικού.
Πρόεδρος: Αυτό το πορτοκαλί που επιλέξατε στο σήμα ποιανού ιδέα ήταν;.
Κατηγορούμενος: Αυτό το πορτοκαλί ήταν φανταστικό …
Πρόεδρος: Αφήστε το φανταστικό και πείτε μας….
Κατηγορούμενος: Έγινε καβγάς για αυτό το χρώμα και το λογότυπο αυτό ήταν ομόφωνη απόφαση των γονιών μου.
Καίτη Κουτσολιούτσου: Να μη τα πω εγώ;
Πρόεδρος: Θα τα πείτε ήταν έρθει η ώρα σας…..
Πρόεδρος. Το γεγονός ότι εσείς γνωρίζεται ότι υπογράφεται αυτές τις καταστάσεις ενώ γνωρίζατε ότι υπάρχει ωραιοποίηση σας λέει κάτι; Και περαιτέρω δημοσιεύονται αυτές οι καταστάσεις και ήρθαν εδώ οι επενδυτές και είπαν ότι λάμβαναν υπόψη τους αυτή τη δημοσιοποίηση. Ενώ εσείς και ο πατέρας σας γνωρίζετε …..
Κατηγορούμενος: Αυτή η ωραιοποίηση δεν αλλοίωνε την εικόνα ή τα μεγέθη της εταιρείας.
Πρόεδρος: Τα αλλοίωνε. Φαίνεται ο όμιλος της Ασίας να έχει αυξημένο τζίρο και αυτός συνδέεται με την μητρική ….
Κατηγορούμενος: Όταν λέμε 6 εκατ. στο τζίρο της Ασίας όταν αυτό το αναγάγεις στον όμιλο είναι κάτι πολύ μικρό. Σίγουρα όμως ακόμη και ένα ευρώ είναι μια αλλοίωση….
Πρόεδρος. Έχετε το 2009 αυτό το θέμα της «ωραιοποίησης» και λέτε ότι είχατε διαφωνία με τον πατέρα σας. Έναν οικονομικό σύμβουλο δεν είχατε;
Κατηγορούμενος: Ότι και να του έλεγα δεν με άκουγε. Είχε αποφασίσει και είχε τους συμβούλους υο στη Ασία.
Πρόεδρος: Με τον Μπεγιέτη είχατε επικοινωνία;
Κατηγορούμενος: Καμία επαφή. Μετά ανακάλυψα ότι είχε διατηρήσει το μισθό του και στην Ελλάδα ….Δεν θυμάμαι πόσα έπαιρνε, πάνω από 5, 000 ευρώ σίγουρα. Τώρα δεν ξέρω αν ήταν 8 η 9.000 ευρώ. Του στείλαμε εξώδικο για να σταματήσει ο μισθός της Ελλάδας και οι σχέσεις μας ψυχράνθηκαν γρήγορα
Πρόεδρος: Και ο πατέρας σας τι είπε για αυτό;
Κατηγορούμενος: Δεν το συζητήσαμε.
Πρόεδρος: Καλά δεν του είπατε τι συμβαίνει με το βασικό του συνεργάτη στην Ασία;

Κατηγορούμενος: Εμένα δεν ήταν η ασχολία μου τι θα γίνει με την Ασία ή με το Μπεγιέττη
Πρόεδρος: Και μετά ποια είναι η σχέση σας;
Κατηγορούμενος: Τυπική, μιλούσα με τον πατέρα μου.
Πρόεδρος: Εδώ κατηγορείστε προσκαλέσετε μια πλαστογραφία στον Μπεγιέτη με τα τραπεζικά εξτρέ….
Κατηγορούμενος: Εξεπλάγην.
Πρόεδρος: Είπατε ότι η Επιτροπή κεφαλαιαγοράς ήταν σκληρή απέναντι σας. Γνωρίζετε όμως ότι ο πρόεδρος της Επιτροπής είναι κατηγορούμενος γιατί άργησε. Τι έπρεπε να κάνει για εσάς;
Κατηγορούμενος: Εγώ δεν μπορώ να το ξέρω…
Πρόεδρος: Το 2009 αν δεν επιλέγατε αυτή την ωραιοποίηση θα φτάνατε σε αυτή τη θέση;
Κατηγορούμενος: Το ντόμινο που έγινε με όλη τη στοχοποιήση της εταιρείας έφερε τραγικά αποτέλεσμα. Το ότι δεν έχει αποτιμηθεί από κανένα η πραγματική της αξία... Η στοχοποίηση αυτού του ομίλου δεν είχε προηγούμενο
Πρόεδρος: Και που οφείλεται αυτή η στοχοποίηση;
Κατηγορούμενος: Θεωρώ ότι μια μεριά σίγουρα από την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς αυτά που ζητούσαν δεν έχουν ξαναγίνει. Και ανταγωνιστές που βρήκαν την ευκαιρία και τροφοδοτούν τον Τύπο.
Πρόεδρος:  Ποιοι ήταν οι ανταγωνιστές σας;
Κατηγορούμενος: Δεν θέλω να πω ονόματα. Μετά μας στοχοποίσαν οι τράπεζες. Ήθελαν τα αττικά πολυκαταστήματα βρήκαν ευκαιρία και τα πήραν.
«Έχω καταστραφεί»

Στη συνέχεια ο Τζώρτζης Κουτσολιούτσος δέχθηκε ερωτήσεις από την πρόεδρο για τη σημερινή του οικογενειακή κατάσταση.
Πρόεδρος: Ποια είναι η οικογενειακή και οικονομική σας κατάσταση;
Κατηγορούμενος: Έχω δύο κόρες και έχω χωρίσει με τη γυναίκα  μου. Με στήριξε όταν ήμουν στη φυλακή, έχουμε καλές σχέσεις. Έχουμε δυο σπίτια στην Κηφισιά. Με το που έγινε αυτή η ιστορία έμεινα διευθύνων σύμβουλος μέχρι το 2018 και μετά έγινα απλό μέλος. Οι αποδοχές μου μειώθηκαν πολύ. Και μετά ήρθε η εφορία και μου είπε να καταθέτω το μισθό στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων.

Πρόεδρος:  Και πώς ζείτε;

Κατηγορούμενος: Με βοήθεια φίλων. Αυτή τη στιγμή είμαι σε πολύ δύσκολη θέση γιατί τα πρόστιμα που μου έχουν επιβληθεί είναι 30 εκατ. ευρώ και οι προσαυξήσεις ημερησίως μπορεί να φτάνουν και 10. 000 ευρώ. Έχω καταστραφεί οικονομικά ισόβια.
Πρόεδρος:  Οι γονείς σας πως ζουν;
Κατηγορούμενος: Με βοήθεια φίλων. Μετά από ένα τέτοιο γεγονός καταλαβαίνεις ποιοι είναι οι πραγματικοί σου φίλοι.
Πρόεδρος:  Υπογράφοντας αυτές τις ωραιοποιημένες καταστάσεις εσείς και ο πατέρας σας, δεν σκεφτήκατε ότι θα συμπαρασύρατε και άλλους;
Κατηγορούμενος: Εγκλωβίστηκα, πίστευα ότι αυτό είναι παροδικό και πως τελείωνε.
Πρόεδρος: Δηλαδή είχατε άγνοια κινδύνου;
Κατηγορούμενος: Νόμιζα ότι θα ήταν διαχειρίσιμο  όπως και θα έπρεπε να είναι. Πραγματικά πίστευα ότι το 2015 είχε τελειώσει.  Εγκλωβίστηκα, δεν ήθελα ποτέ να βλάψω κάποιον.

Η απολογία του Τζώρτζη Κουτσολιούτσου θα συνεχιστεί αύριο.

Διαβάστε ακόμη

Τράπεζες: Εν αναμονή της ετυμηγορίας του SSM για τα μερίσματα – Το «ψαλίδι» στις προσδοκίες και το «αγκάθι» του αναβαλλόμενου

Intrum: Το πρόστιμο αφορά τρεις μεμονωμένες περιπτώσεις

Ελληνικές τράπεζες: Ισχυρά τα επιτοκιακά περιθώρια – Στο 3,23% το τελευταίο τρίμηνο του 2023

Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ"
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 string(195) "Τζ. Κουτσολιούτσος στη δίκη Folli Follie: Δεν ερευνήθηκε ποτέ η ροή χρημάτων στην Ασία - Ζούμε με τη βοήθεια φίλων"
 ["post_excerpt"]=>
 string(233) "Το «σφυροκόπημα» της έδρας και οι απαντήσεις του κατηγορούμενου - Ολόκληρη η απολογία του - «Στοχοποιηθήκαμε από ανταγωνιστές»"
 ["post_status"]=>
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 ["comment_status"]=>
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 ["ping_status"]=>
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 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
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 ["post_modified_gmt"]=>
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 ["post_content_filtered"]=>
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 ["post_parent"]=>
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 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644542"
 ["menu_order"]=>
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 ["post_mime_type"]=>
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 ["post_author"]=>
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 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 15:23:27"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:23:27"
 ["post_content"]=>
 string(4971) "Με 5.000 μπάλες άριστης ποιότητας εφοδιάστηκαν, πριν από λίγες ημέρες, τα 200 ερασιτεχνικά σωματεία ποδοσφαίρου και μπάσκετ, τα οποία υποστηρίζονται από το πρόγραμμα Αθλητικές Ακαδημίες ΟΠΑΠ. Με την παράδοση του νέου αθλητικού εξοπλισμού βελτιώνονται σημαντικά οι συνθήκες και η ποιότητα τόσο των προπονήσεων, όσο και των αγώνων των ακαδημιών και καλύπτεται μία βασική τους ανάγκη, δεδομένου ότι οι μπάλες αποτελούν το πιο σημαντικό αναλώσιμο που χρησιμοποιούν.
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Την παράδοση του νέου εξοπλισμού πραγματοποίησαν οι πρώην διεθνείς ποδοσφαιριστές και πρωταθλητές Ευρώπης με την Εθνική μας Ομάδα το 2004, Τάκης Φύσσας και Άγγελος Χαριστέας, και ο πρώην διεθνής καλαθοσφαιριστής, Γιώργος Καλαϊτζής, μαζί με τον Γρηγόρη Αρναούτογλου, οι οποίοι υποστηρίζουν το πρόγραμμα. Επισκέφτηκαν ακαδημίες του προγράμματος σε απομακρυσμένες περιοχές της Ελλάδας και τα παιδιά τους υποδέχθηκαν  με ενθουσιασμό, παραλαμβάνοντας τις νέες μπάλες για τις προπονήσεις τους.
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Οι συμμετέχουσες ακαδημίες εδρεύουν σε 49  νομούς από όλη την Ελλάδα, πολλές εκ των οποίων βρίσκονται σε ακριτικές περιοχές, μικρά νησιά και χωριά όπως η Νίσυρος, η Κάρπαθος,  οι Παξοί, η Φλώρινα, ο Άγιος Νικόλαος και άλλες.

https://youtu.be/nZa__LXYWH4?si=5t2o8xjS9J_jI57L
Ουσιαστική στήριξη σε 25.000 παιδιά σε όλη την Ελλάδα

Τα τελευταία 10 χρόνια, το πρόγραμμα Αθλητικές Ακαδημίες ΟΠΑΠ βρίσκεται κοντά σε δεκάδες χιλιάδες παιδιά ερασιτεχνικών ακαδημιών ποδοσφαίρου και μπάσκετ από όλη την Ελλάδα,  με στόχο μέσα από τις δράσεις και τις παροχές του να αναδείξει τις αξίες και τον ψυχαγωγικό ρόλο του αθλητισμού, να συνδράμει στην εκπαιδευτική λειτουργία των ακαδημιών και να εξασφαλίσει ότι οι μικροί αθλητές του σήμερα θα γίνουν καλύτεροι άνθρωποι αύριο.
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Στα 200 ερασιτεχνικά σωματεία, που υποστηρίζονται από τις Αθλητικές Ακαδημίες ΟΠΑΠ, συμμετέχουν συνολικά 25.000 παιδιά, τα οποία, μέσω του προγράμματος, λαμβάνουν – μεταξύ άλλων – αθλητικό εξοπλισμό και προπονητικές κατευθύνσεις με βάση τα διεθνή πρότυπα, γνωρίζουν διακεκριμένους πρώην αθλητές, συμμετέχουν σε μεγάλες αθλητικές εκδηλώσεις, ενώ έχουν και πλήρη ασφαλιστική κάλυψη.
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 string(153) "Οι Αθλητικές Ακαδημίες ΟΠΑΠ εφοδιάζουν 25.000 παιδιά με νέο αθλητικό εξοπλισμό (pics + vid)"
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 string(134) "Στήριξη σε 200 ακαδημίες ποδοσφαίρου και μπάσκετ σε κάθε γωνιά της Ελλάδας"
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 string(10394) "Αντίστροφα μετρά πλέον ο χρόνος για τη διανομή μερισμάτων προς τους μετόχους των τραπεζών, με τις σχετικές αποφάσεις από πλευράς του ευρωπαίου επόπτη να ανακοινώνονται τον προσεχή Ιούνιο, μία «ανάσα», δηλαδή, πριν από τις προγραμματισμένες γενικές συνελεύσεις των τεσσάρων Ομίλων.

Αν και η αγορά έχει ήδη προεξοφλήσει τη θετική απόκριση του SSM στο σχετικό αίτημα των ελληνικών τραπεζών, μετά και τα εντυπωσιακά αποτελέσματα του 2023, εντούτοις το τελευταίο διάστημα υπάρχει η αίσθηση πως οι πληρωμές προς τους μετόχους θα είναι χαμηλότερες εν συγκρίσει με αυτές που προσδοκούν και έχουν ανακοινώσει οι ίδιες στα business plans. Το «ψαλίδισμα» των προσδοκιών έρχεται ως απόρροια της υψηλής αναβαλλόμενης φορολογίας που εξακολουθούν να έχουν και η οποία δεν συνιστά καλής ποιότητας κεφάλαια.

Πιο αναλυτικά, σύμφωνα με σχόλιο του Politico Pro Morning Central Banker (MCB) Europe, οι πληρωμές για την Εθνική Τράπεζα θα περιοριστούν στο 20% έως 25% των κερδών του 2023, η Τράπεζα Πειραιώς αναμένεται να επιστρέψει το 10% των κερδών της στους μετόχους, η Alpha Bank το 20% και η Eurobank το 25%. «Οι πληρωμές των τεσσάρων συστημικών τραπεζών θα είναι μικρότερες από ό, τι για τις περισσότερες ευρωπαϊκές τράπεζες, καθώς η εποπτική αρχή εξακολουθεί να έχει ανησυχίες για την ποιότητα των κεφαλαίων τους. Περίπου το 40% του κεφαλαίου των Ομίλων έχει τη μορφή DTC, το οποίο η Ευρωπαική Κεντρική Τράπεζα (ΕΚΤ) θεωρεί ως χαμηλής ποιότητας ίδια κεφάλαια», αναφέρεται χαρακτηριστικά.

Σύμφωνα με σχετικά στοιχεία, ο αναβαλλόμενος φόρος διαμορφώνεται σήμερα στα 13 δισ. ευρώ, επιμεριζόμενος ως εξής μεταξύ των συστημικών τραπεζών: 3,8 δισ. ευρώ στην ΕΤΕ, 3,35 δισ. ευρώ στην Τράπεζα Πειραιώς, 3,26 δισ. ευρώ στη Eurobank και 2,62 δισ. ευρώ στην Alpha Bank. Ειδικότερα, στο 55% είναι το ποσοστό της αναβαλλόμενης φορολογίας της ΕΤΕ, με τη διοίκηση να εκτιμά πως σταδιακά θα μειωθεί σε κάτω από 35% λόγω και της ισχυρής κερδοφορίας. «Ακολουθούμε ένα σχέδιο απόσβεσης και δεν είμαστε ανήσυχοι προς αυτή την κατεύθυνση», ανέφερε χαρακτηριστικά, σε πρόσφατη τηλεδιάσκεψη με τους αναλυτές.

Την άποψη πως η Τράπεζα Πειραιώς θα μηδενίσει το DTC σε 16 έτη από σήμερα έναντι 30 ετών που προβλέπει η σχετική φορολογική νομοθεσία, εξέφρασε από την πλευρά του, ο διευθύνων σύμβουλος της τράπεζας, κ. Χρήστος Μεγάλου, ενώ η διοίκηση της Eurobank αναμένει μείωση της αναβαλλόμενης φορολογίας σε 36% εφέτος (από 44% το 2023), 31% το 2025 και 28% το 2026. Τέλος, όσον αφορά στην Alpha Bank, το DTC αντικατοπτρίζει σήμερα το 56% των κεφαλαίων της, με το ποσοστό αυτό να πέφτει στο 34% το 2026 και κάτω από το 20% το 2029, χάρη στη δημιουργία εσωτερικού κεφαλαίου. «Αναμένεται μία σημαντική μείωση με την πάροδο των ετών», ανέφερε χαρακτηριστικά η διοίκηση, υπογραμμίζοντας πως δεν υπάρχει συγκεκριμένη διαρθρωτική λύση. «Για το DTC είναι σημαντικό το ότι μπήκαμε στην επενδυτική βαθμίδα. Γνωρίζουμε απόλυτα ότι πρέπει να μειωθεί και δουλεύουμε προς αυτή την κατεύθυνση», πρόσθεσε.

«Το DTC είναι απότοκος της κρίσης, είναι οι ζημιές που υπέστησαν οι τράπεζες από το PSI, από τα ‘κόκκινα’ δάνεια. Αναγνωρίστηκε από το Δημόσιο. Συμβαίνει και σε άλλες χώρες, του Νότου κυρίως. Βεβαίως, είναι πολύ υψηλότερο στην Ελλάδα γιατί ήταν μεγαλύτερη και η τραπεζική και δημοσιονομική κρίση», σχολίασε από βήματος της Βουλής ο κ. Γιάννης Στουρνάρας, αποκαλύπτοντας πως η κεντρική τράπεζα βρίσκεται σε συζητήσεις με το υπουργείο Οικονομικών, ώστε να σταθμιστούν τα υπέρ και τα κατά μιας γρήγορης απόσβεσης. «Το DTC μπορεί να μειωθεί γρήγορα, αλλά θα επιβαρυνθεί το δημόσιο χρέος. Εάν το αφήσουμε να αποσβεστεί από τα κέρδη των τραπεζών θα πάρει μερικά χρόνια. Σε κάθε περίπτωση, αυτό είναι κάτι που πρέπει να το δούμε. Στα business plans των τραπεζών, πάντως, προβλέπεται ότι στα επόμενα τρία χρόνια θα μειωθεί κατά 15 μονάδες βάσης», τόνισε χαρακτηριστικά.
Τον Ιούνιο τα νεότερα

Τον Ιούνιο αναμένουν την… ετυμηγορία του SSM οι Έλληνες τραπεζίτες, έχοντας ήδη υποβάλλει προς αξιολόγηση τα τριετή σχέδιά τους. Η απόφαση του επόπτη θα προηγηθεί των γενικών συνελεύσεων των τεσσάρων συστημικών Ομίλων, οι οποίες με βάση το τρέχον χρονοδιάγραμμα έχουν προγραμματιστεί για τις 28 Ιουνίου της Τράπεζας Πειραιώς, 23 Ιουλίου της Eurobank και 25 Ιουλίου της Alpha Bank, ενώ εκκρεμεί η ανακοίνωση από πλευράς της ΕΤΕ.

Με την απόφαση ανά χείρας, άλλωστε, οι CEOs θα ζητήσουν από τους μετόχους τους να εγκρίνουν την όποια διανομή εντέλει επιτραπεί, «ξεκλειδώνοντας» ένα καθεστώς που είχε να ισχύσει εδώ και σχεδόν 13 έτη.

Διαβάστε ακόμη
Φορολογικό νομοσχέδιο: Μπόνους για όσους δεν προσφεύγουν στα δικαστήρια

EΛΣΤΑΤ: Στο 3,2% ο πληθωρισμός τον Μάρτιο – Αυξήσεις 5,3% στα τρόφιμα

Τιμές φαρμάκων: Βαθιά το χέρι στην τσέπη έβαλαν και το 2023 οι πολίτες
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 ["post_excerpt"]=>
 string(471) "Αντίστροφα μετρά πλέον ο χρόνος για τη διανομή μερισμάτων – «Ψαλιδισμένες» οι προσδοκίες των τραπεζών, με τον Ευρωπαίο επόπτη να επικεντρώνεται στο θέμα του DTC – Σε συζητήσεις κυβέρνηση και ΤτΕ για να σταθμιστούν τα υπέρ και τα κατά μιας γρήγορης απόσβεσης"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(119) "trapezes-en-anamoni-tis-etimigorias-tou-ssm-gia-ta-merismata-to-psalidi-stis-prosdokies-ke-to-agkathi-tou-anavallomenou"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 14:39:26"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:39:26"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644273"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "83"
 }
 [3]=>
 object(WP_Post)#4345 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644377)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 14:04:06"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:04:06"
 ["post_content"]=>
 string(6225) "Σχετικά με την ανακοίνωση από το Υπουργείο Ανάπτυξης για την επιβολή διοικητικού προστίμου που αφορά στη διαχείριση απαιτήσεων από δάνεια και πιστώσεις, η Intrum επιθυμεί να ενημερώσει ότι πρόκειται για τρεις μεμονωμένες περιπτώσεις, οι οποίες σε καμία περίπτωση δεν αντιπροσωπεύουν τις πολιτικές και πρακτικές της εταιρίας.

Με γνώμονα τις αξίες της, στην Intrum:

Γίνεται διαχείριση 1,3 εκατ. υποθέσεων για απαιτήσεις συνολικού ύψους 62 δισ. ευρώ.
Προσφέρονται ρεαλιστικές, συναινετικές και βιώσιμες λύσεις σε περισσότερους από 700.000 ιδιώτες και επιχειρήσεις.

Σεβόμενη την απόφαση του Υπουργείου Ανάπτυξης, η Intrum επισημαίνει ότι οι πρακτικές και μηχανισμοί ελέγχου της εταιρίας έχουν θωρακιστεί σημαντικά και βελτιώνονται διαρκώς ώστε να ελαχιστοποιούνται οι πιθανότητες για διαχειριστικές αστοχίες, οι οποίες ωστόσο σε καμία περίπτωση δεν έχουν προκαλέσει οικονομική βλάβη στους δανειολήπτες.

Στην Intrum, η εξυπηρέτηση των δανειοληπτών αποτελεί κορυφαία προτεραιότητα με στόχο τη διαφάνεια, την ταχύτητα, την αποτελεσματικότητα και την εξεύρεση αμοιβαία επωφελών λύσεων. Για το σκοπό αυτό, η εταιρία επενδύει διαρκώς στη βελτίωση της υποδομής και των υπηρεσιών της, αξιοποιώντας παράλληλα κάθε πληροφορία ή επισήμανση προς αυτή την κατεύθυνση.

Σε αυτό το πλαίσιο, η εταιρία έχει αναπτύξει και εφαρμόζει σύγχρονες υπηρεσίες άμεσης, προσωποποιημένης επικοινωνίας και ενημέρωσης αλλά και αυτοματοποιημένης διαχείρισης αιτημάτων των δανειοληπτών με:

α) το My Intrum Portal,

β) την τηλεφωνική εξυπηρέτηση από εξειδικευμένη ομάδα στελεχών,

γ) τις συνεχείς επενδύσεις για τη βελτίωση των υποδομών της (συστήματα διαχείρισης).

Εξειδικευμένη ομάδα εξυπηρέτησης διαχειρίζεται τα αιτήματα δανειοληπτών και συγκεκριμένα:

α) Γραπτά αιτήματα δανειοληπτών (μέσω του website της Intrum ή μέσω του My Intrum Portal) απαντώνται κατά μέσο όρο εντός 11 ημερών

β) Τηλεφωνική επικοινωνία: το 90% των εισερχόμενων κλήσεων απαντάται εντός δευτερολέπτων ενώ συνολικά το 98% των κλήσεων απαντάται εντός της ίδιας ημέρας.

Η εταιρία βρίσκεται και θα συνεχίσει να βρίσκεται –όπως έχει αποδείξει άλλωστε– σε ανοιχτό διάλογο με τις αρμόδιες αρχές προς όφελος των δανειοληπτών και του συνόλου της χρηματοπιστωτικής αγοράς. Aναφορικά με το συγκεκριμένο διοικητικό πρόστιμο που επιβλήθηκε από το Υπουργείο Ανάπτυξης, διερευνώνται όλες οι δυνατότητες που παρέχει η νομοθεσία για την προστασία των δικαιωμάτων της εταιρίας.

Διαβάστε ακόμη
Φορολογικό νομοσχέδιο: Μπόνους για όσους δεν προσφεύγουν στα δικαστήρια

EΛΣΤΑΤ: Στο 3,2% ο πληθωρισμός τον Μάρτιο – Αυξήσεις 5,3% στα τρόφιμα

Τιμές φαρμάκων: Βαθιά το χέρι στην τσέπη έβαλαν και το 2023 οι πολίτες

Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ"
 ["post_title"]=>
 string(97) "Intrum: Το πρόστιμο αφορά τρεις μεμονωμένες περιπτώσεις"
 ["post_excerpt"]=>
 string(112) " Πάγια προτεραιότητα ο σεβασμός απέναντι στους δανειολήπτες "
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(63) "intrum-pagia-protereotita-o-sevasmos-apenanti-stous-danioliptes"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 14:04:36"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:04:36"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644377"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "67"
 }
 [4]=>
 object(WP_Post)#4344 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644326)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 13:48:56"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 10:48:56"
 ["post_content"]=>
 string(3360) "Tο Vodafone Instant Connect προσαρμόζεται στις ανάγκες των επιχειρήσεων για ποιότητα και ταχύτητα, απλοποιώντας τη διαδικασία απόκτησης και ενεργοποίησης υπηρεσιών σταθερής τηλεφωνίας και internet. Για πρώτη φορά, με το Vodafone Instant Connect, η ενεργοποίηση νέας σύνδεσης σταθερής και internet Vodafone One Net ολοκληρώνεται πιο άμεσα από ποτέ, σε έως 24 ώρες.

Σήμερα, οι επιχειρήσεις χρειάζονται ευέλικτες λύσεις για να παραμείνουν ανταγωνιστικές. Με έμφαση στην ταχύτητα και την αξιοπιστία, οι επιχειρήσεις μπορούν πλέον να αποκτήσουν σταθερή τηλεφωνία Vodafone One Net μέσα σε μία μόνο ημέρα, μειώνοντας σημαντικά τον παραδοσιακά μεγάλο χρόνο αναμονής για ενεργοποίηση νέας σύνδεσης σταθερής τηλεφωνίας.
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Σημαντικό πλεονέκτημα της υπηρεσίας Vodafone Instant Connect είναι το δυναμικό μοντέλο συνδεσιμότητας. Με αρχική σύνδεση μέσω του δικτύου LTE/4G της Vodafone, οι επιχειρήσεις εξασφαλίζουν την άμεση λειτουργία τους, μεταφέροντας απρόσκοπτα τη σύνδεση τους σε Fiber ή Full Fiber ταχύτητες, χωρίς να χρειάζεται αλλαγή σε εξοπλισμό ή κάποια επιπλέον ενέργεια από την πλευρά τους.

Επιπλέον, ενεργοποιείται αυτόματα η υπηρεσία Vodafone 4G Back up που διασφαλίζει την αδιάλειπτη λειτουργία της υπηρεσίας σταθερής, και επιτρέπει στις επιχειρήσεις να επικεντρωθούν στις βασικές τους δραστηριότητες χωρίς να ανησυχούν για πιθανές διακοπές στη σύνδεσή τους.

Με το Vodafone Instant Connect οι επιχειρήσεις μπορούν να ξεκινήσουν το ταξίδι τους με σιγουριά, γνωρίζοντας ότι έχουν έναν αξιόπιστο συνεργάτη που υποστηρίζει τις ανάγκες επικοινωνίας τους σε κάθε βήμα.

Περισσότερες πληροφορίες σχετικά με το Vodafone Instant Connect και τα χαρακτηριστικά του στο www.vodafone.gr/business/instant-connect"
 ["post_title"]=>
 string(168) "Vodafone Instant Connect: Ενεργοποίηση σταθερής τηλεφωνίας και internet για επιχειρήσεις μέσα σε 24 ώρες (pic)"
 ["post_excerpt"]=>
 string(380) "Oι επιχειρήσεις μπορούν πλέον να αποκτήσουν σταθερή τηλεφωνία Vodafone One Net μέσα σε μία μόνο ημέρα, μειώνοντας σημαντικά τον παραδοσιακά μεγάλο χρόνο αναμονής για ενεργοποίηση νέας σύνδεσης σταθερής τηλεφωνίας"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(105) "vodafone-instant-connect-energopiisi-statheris-tilefonias-ke-internet-gia-epichirisis-mesa-se-24-ores-pic"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 13:56:44"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 10:56:44"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644326"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "57"
 }
 [5]=>
 object(WP_Post)#4343 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644347)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 13:32:48"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 10:32:48"
 ["post_content"]=>
 string(4488) "Tα «σκήπτρα» διατήρησαν οι ελληνικές συστημικές τράπεζες (Εθνική, Πειραιώς Alpha Bank και Εurobank) μεταξύ των υπολοίπων της ευρωζώνης λειτουργώντας με ένα από τα υψηλότερα επιτοκιακά περιθώρια το τέταρτο τρίμηνο του 2023. Παράλληλα, στο διάστημα αυτό συνεχίζουν να εμφανίζουν το υψηλότερο ποσοστό μη εξυπηρετούμενων δανείων.

Πιο αναλυτικά, σύμφωνα με τα στοιχεία που δημοσιοποίησε σήμερα η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα το καθαρό επιτοκιακό περιθώριο (διαφορά μεταξύ επιτοκίου καταθέσεων - χορηγήσεων) των ελληνικών τραπεζών το τελευταίο τρίμηνο του 2023 διαμορφώθηκε στο 3,23%, έναντι 2,18% των ιταλικών, 2,63% των ισπανικών, 1,17% των γερμανικών και 3,13% των πορτογαλικών.

Στο ίδιο διάστημα η απόδοση επί των ίδιων κεφαλαίων των ελληνικών Τραπεζών διαμορφώθηκε στο 11,99% έναντι 12,27% στην Ισπανία, 6,08% στη Γερμανία και 14,27% στην Πορτογαλία.

Στο σκέλος των κόκκινων δανείων ο δείκτης των μη εξυπηρετούμενων δανείων των ελληνικών τραπεζών διαμορφώθηκε στο 4% , το οποίο είναι το υψηλότερο ποσοστό στην ευρωζώνη, έναντι 1,89% που ήταν ο μέσος όρος της Ευρωζώνης. Ενδεικτικά ο ίδιος δείκτης ( NPL) διαμορφώθηκε στο 2,7% για τις ιταλικές τράπεζες και στο 1,60% για τις γερμανικές και στο3,27% για τις γαλλικές.

Όσον αφορά στο σύνολο της Ευρωζώνης η έρευνα της ΕΚΤ διαπιστώνει ότι ο βασικός δείκτης κεφαλαιακής επάρκειας των συστημικών τραπεζών CET1 Ratio βελτιώθηκε στο 15,73% από 15,61% που ήταν στο προηγούμενο τρίμηνο.

Ο δείκτης απόδοσης επί των ίδιων κεφαλαίων (σε ετησιοποιημένη βάση) υποχώρησε στο 9,31% από 10,1%.

Ο δείκτης μη εξυπηρετούμενων δανείων αυξήθηκε οριακά στο 2,30% από 2,27% το προηγούμενο τρίμηνο.

Διαβάστε ακόμη
«Καμπάνες» έως και 60.000 ευρώ για τους αυθαίρετους της παραλίας

Αλλάζουν όλα στην εφορία με κατάργηση εγγράφων, βιβλίων και παραδοσιακών ελέγχων

Fly Over: Το μπλόκο του ΣτΕ και οι αβεβαιότητες του μεγάλου έργου  

Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ"
 ["post_title"]=>
 string(160) "Ελληνικές τράπεζες: Ισχυρά τα επιτοκιακά περιθώρια - Στο 3,23% το τελευταίο τρίμηνο του 2023"
 ["post_excerpt"]=>
 string(232) "Από τα υψηλότερα της Ευρωζώνης το επιτοκιακό περιθώριο των ελληνικών τραπεζών - Στο 4% ο δείκτης των μη εξυπηρετούμενων δανείων"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(70) "ellinikes-trapezes-sto-323-to-katharo-epitokiako-perithorio-to-telefta"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 13:40:27"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 10:40:27"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644347"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "54"
 }
 [6]=>
 object(WP_Post)#4359 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644261)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:29:34"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 09:29:34"
 ["post_content"]=>
 string(6466) "Το Οικονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών (ΟΠΑ) και η Εταιρεία Ύδρευσης και Αποχέτευσης Πρωτευούσης Α.Ε. (ΕΥΔΑΠ Α.Ε.), υπέγραψαν Συμφωνητικό Συνεργασίας τετραετούς διάρκειας, με στόχο την ανάπτυξη κοινής δράσης για τη στήριξη της επιχειρηματικότητας,  την ενίσχυση της έρευνας και της διασύνδεσης των φοιτητών και αποφοίτων του ΟΠΑ με την αγορά εργασίας, καθώς και την ανάπτυξη προγραμμάτων για την αναβάθμιση των δεξιοτήτων των εργαζομένων της ΕΥΔΑΠ.

Το Συμφωνητικό Συνεργασίας συνυπέγραψαν ο Πρύτανης του ΟΠΑ Καθηγητής Δημήτρης Μπουραντώνης και ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ κ. Χαράλαμπος Σαχίνης.

Ενδεικτικά, το κοινό σχέδιο δράσης εστιάζει σε μια σειρά από πρωτοβουλίες με θετικό αντίκτυπο, αλλά και στην περαιτέρω ανάπτυξη των δύο οργανισμών. Ιδιαίτερη έμφαση δίνεται σε ευκαιρίες βελτίωσης της εργασιακής εμπειρίας των φοιτητών μέσα από τη προσφορά πρακτικής άσκησης στην ΕΥΔΑΠ και ενημερωτικές - εκπαιδευτικές συναντήσεις με στελέχη του οργανισμού. Αντίστοιχα, το ΟΠΑ θα συνδράμει στο σχεδιασμό δράσεων για την ποιοτική αναβάθμιση των δεξιοτήτων σε εργαζόμενους και στελέχη της ΕΥΔΑΠ, με ιδιαίτερη έμφαση σε αντικείμενα που άπτονται του ψηφιακού μετασχηματισμού.

Οι δύο πλευρές αποδίδουν ιδιαίτερη σημασία στην ανάπτυξη συνεργασιών που προωθούν την έρευνα, με την εκπόνηση μελετών για θέματα που άπτονται του ενδιαφέροντος της ΕΥΔΑΠ, και την καινοτομία, μέσα από τη συνεργασία με το Κέντρο Επιχειρηματικότητας και Καινοτομίας του ΟΠΑ. Παραμένοντας πιστοί στη διαχρονική παρουσία της ΕΥΔΑΠ στην κοινωνία μέσα από δράσεις με θετικό κοινωνικό πρόσημο, η συνεργασία εκτείνεται και στο πεδίο αντίστοιχων δράσεων.

[image: ]

Ο Πρύτανης του Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών, Καθηγητής Δημήτρης Μπουραντώνης μετά την υπογραφή του Συμφωνητικού δήλωσε: «Το ΟΠΑ ενώνει σήμερα τις δυνάμεις του με την ΕΥΔΑΠ, την μεγαλύτερη εταιρεία του κύκλου του νερού στην Ελλάδα. Στόχος είναι η ανάπτυξη κοινών πρωτοβουλιών που θα αναβαθμίσουν την ποιότητα των προσφερόμενων υπηρεσιών προς τις φοιτήτριες και τους φοιτητές και την προαγωγή της περιβαλλοντικής προστασίας,  της επιχειρηματικότητας και της καινοτομίας μέσα από συνέργειες στον τομέα της έρευνας και της τεχνολογίας. Είναι ιδιαίτερα σημαντικό το γεγονός ότι η νέα συνεργασία με την ΕΥΔΑΠ, έρχεται να συμπληρώσει μια σειρά από πρωτοβουλίες που μόνο θετικά αποτελέσματα θα προσφέρουν στον πυλώνα της εξωστρέφειας του Πανεπιστημίου.»

Ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ κ. Χαράλαμπος Σαχίνης συμπλήρωσε: « Η συνεργασία της ΕΥΔΑΠ με την ακαδημαϊκή κοινότητα είναι για εμάς αναπόσπαστο κομμάτι της στρατηγικής μας για διασύνδεση της υψηλού επιπέδου γνώσης που παράγεται στα πανεπιστήμια με την αποδοτικότητα και την ανάπτυξη της Εταιρείας.  Όπως ο κύκλος του νερού, έτσι και ο κύκλος της γνώσης και του επιχειρείν πρέπει να δένονται με αέναους δεσμούς ανταλλαγής απόψεων, γνώσης και καινοτομίας.  Η συνεργασία μας με το ΟΠΑ είναι η αρχή ενός τέτοιου κύκλου που στόχο έχει να αποφέρει αμοιβαία θετικά αποτελέσματα και για τις δύο πλευρές.»"
 ["post_title"]=>
 string(130) "Οικονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών: Στρατηγική συνεργασία με την ΕΥΔΑΠ (pic)"
 ["post_excerpt"]=>
 string(218) "Οι δυο οργανισμοί ενώνουν τις δυνάμεις τους στους τομείς της εκπαίδευσης, της καινοτομίας και της επιχειρηματικότητας"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(69) "ikonomiko-panepistimio-athinon-stratigiki-sinergasia-me-tin-evdap-pic"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:29:34"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 09:29:34"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644261"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "67"
 }
 [7]=>
 object(WP_Post)#4360 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644099)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:10:03"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 09:10:03"
 ["post_content"]=>
 string(4798) "Σε χορηγία συμβολαίου Ομαδικής Ασφάλισης Ατυχήματος και Ζωής σε όλους τους εργαζομένους της Κιβωτού του Κόσμου προχώρησε η Εθνική Ασφαλιστική για το έτος 2024. Η εταιρεία ανταποκρίθηκε άμεσα σε αίτημα του οργανισμού για την διάθεση επιπλέον παροχών στους εργαζομένους του.

Η Εθνική Ασφαλιστική, έχοντας στο επίκεντρο της λειτουργίας της τον άνθρωπο, λειτουργεί με βασικό άξονα δραστηριοποίησης τη βιώσιμη ανάπτυξη και κύριους στόχους την καινοτομία και την ευημερία. Σκοπός της είναι να ανταποκρίνεται γρήγορα και αποτελεσματικά στις συνεχώς μεταβαλλόμενες ανάγκες της κοινωνίας, καθιστώντας την εταιρεία έναν από τους κύριους πυλώνες της ιδιωτικής ασφάλισης, αλλά και της οικονομικής ανάπτυξης της χώρας.

Η Κιβωτός του Κόσμου, με στόχο την συμμόρφωση με την νομοθεσία για την παιδική προστασία, έχει ανανεώσει το 50% των εργαζομένων της το 2023, με προτεραιότητα την στελέχωση των σπιτιών κλειστής φιλοξενίας με εξειδικευμένο προσωπικό και στην ενίσχυση της ψυχοκοινωνικής υπηρεσίας και του παιδαγωγικού δυναμικού του φορέα.

Η κάλυψη που παρέχεται μέσω του Ομαδικού Ασφαλιστηρίου Ατυχήματος της Εθνικής Ασφαλιστικής είναι μοναδική στους οργανισμούς παιδικής προστασίας και αποτελεί σημαντική παροχή που συμπληρώνει την μισθοδοτική ικανότητα της Κιβωτού.

Η Μαρία Χατζηνικολάκη, Γενική Διευθύντρια της Κιβωτού του Κόσμου, δηλώνει: «Αυτή η πολύ σημαντική χορηγία της Εθνικής Ασφαλιστικής μας προσφέρει τη δυνατότητα να είμαστε ανταγωνιστικοί στην αγορά, όντας ένας μη κερδοσκοπικός οργανισμός. Αποτελεί  ένα σημαντικό εργαλείο προσέλκυσης και διατήρησης συνεργατών με αυξημένα προσόντα προς όφελος των παιδιών μας. Με την υποστήριξη της Εθνικής Ασφαλιστικής,  ανταμείβουμε καλύτερα τα στελέχη μας στο δύσκολο έργο της παιδικής προστασίας».

Ο CEO της Εθνικής Ασφαλιστικής, κ. Ρομπέρ Γκοσί, δήλωσε σχετικά: «Αναγνωρίζοντας το σημαντικό έργο αναδιάρθρωσης της Κιβωτού, είμαστε ιδιαίτερα υπερήφανοι και χαρούμενοι που μπορέσαμε να ανταποκριθούμε στο αίτημα της διοίκησης και να προσφέρουμε αυτό το προϊόν σε όλους τους εργαζόμενους της. Στην Εθνική Ασφαλιστική πιστεύουμε ότι είναι υποχρέωσή μας, αλλά και προνόμιο, να βρισκόμαστε πάντα στο πλευρό των ευάλωτων κοινωνικών ομάδων και ιδιαίτερα των παιδιών, που αποτελούν και το μέλλον της κοινωνίας μας»."
 ["post_title"]=>
 string(177) "Εθνική Ασφαλιστική: Στηρίζει την Κιβωτό του Κόσμου με την παροχή Ομαδικής Ασφάλισης Εργαζομένων"
 ["post_excerpt"]=>
 string(269) "Η κάλυψη που παρέχεται μέσω του Ομαδικού Ασφαλιστηρίου Ατυχήματος της Εθνικής Ασφαλιστικής είναι μοναδική στους οργανισμούς παιδικής προστασίας"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(95) "ethniki-asfalistiki-stirizi-tin-kivoto-tou-kosmou-me-tin-parochi-omadikis-asfalisis-ergazomenon"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 12:21:35"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 09:21:35"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644099"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "56"
 }
 [8]=>
 object(WP_Post)#4352 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644178)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:45:57"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 08:45:57"
 ["post_content"]=>
 string(8199) "Στο Ηράκλειο της Κρήτης πραγματοποιήθηκε ο νέος κύκλος ενημέρωσης των πελατών του COBALT Personal Banking της Παγκρήτιας Τράπεζας, κατά τη διάρκεια του 3ου COBALT Market Update.

Στελέχη από τους επενδυτικούς οίκους JP Morgan, Schroders και Triton Asset Management ανέλυσαν θέματα που αφορούν στις διεθνείς και εσωτερικές οικονομικές εξελίξεις με στόχο την άμεση και τεκμηριωμένη πληροφόρηση των COBALT πελατών της Τράπεζας.

Για την Παγκρήτια Τράπεζα αποτελεί στρατηγική επιλογή η επένδυση και η προσφορά νέων προϊόντων στον τομέα της διαχείρισης περιουσίας (Wealth management), εμπλουτίζοντας την παροχή εξατομικευμένης συμβουλευτικής στο πελατολόγιό της.

Ο Διευθύνων Σύμβουλος της Παγκρήτιας Τράπεζας, κ. Αντώνης Βαρθολομαίος στον χαιρετισμό του τόνισε μεταξύ άλλων: «Η Παγκρήτια Τράπεζα με εφαλτήριο την Κρήτη και μετά την επιτυχημένη απορρόφηση της HSBC Ελλάδας και της Συνεταιριστικής Τράπεζας Κεντρικής Μακεδονίας, ενισχύει διαρκώς το αποτύπωμά της μέσα σε ένα εξελισσόμενο και με νέες προοπτικές ελληνικό τραπεζικό τοπίο. Υλοποιούμε μεθοδικά από το 2020 ένα φιλόδοξο σχέδιο μετασχηματισμού και ανάπτυξης, με στόχο, μέσα από μελετημένες στρατηγικές κινήσεις, να δημιουργήσουμε έναν νέο οργανισμό, δυναμικό, σύγχρονο, ευέλικτο, καινοτόμο, έναν οργανισμό που στέκεται συνεχώς δίπλα στους πελάτες του. Σε αυτό το πλαίσιο φιλοδοξούμε να εξυπηρετήσουμε σε έκταση και βάθος τις ανάγκες σας και στον τομέα της διαχείρισης περιουσίας. Έχουμε αναπτύξει ένα διευρυμένο δίκτυο εξειδικευμένων Επενδυτικών Συμβούλων οι οποίοι βρίσκονται καθημερινά στη διάθεσή σας για να σας παρέχουν προσωπική εξυπηρέτηση και συμβουλευτικές υπηρεσίες, στο πλαίσιο του νέου μας προγράμματος COBALT Personal Banking. Με την πολύτιμη στήριξη του μετοχικού σχήματος της Thrivest και των κ.κ. Μπάκου, Καυμένακη και Εξάρχου, η Παγκρήτια επεκτείνεται ακόμη περισσότερο. Μέσα στο 2024 σχεδιάζεται η συνένωση δυνάμεων με την Τράπεζα Αττικής, με στόχο τη δημιουργία ενός ισχυρού τραπεζικού οργανισμού, ικανού να στηρίξει σημαντικά την ελληνική επιχειρηματικότητα και οικονομία».

Ο Executive Director της JP Morgan κ. George Juscsak σημείωσε μεταξύ άλλων ότι το 2024 αποτελεί εκλογική χρονιά για περισσότερες από 60 χώρες που επηρεάζουν κοντά στο 50% του πληθυσμού. Ο κ. Juscsak τόνισε ότι στις μέρες μας ακόμα και μια εβδομάδα είναι μεγάλο διάστημα ειδικά σε σχέση με την πολιτική και τα εκλογικά αποτελέσματα, τα οποία είναι αβέβαια. Παράλληλα επεσήμανε με έμφαση ότι αυτή την περίοδο οι επενδυτές πρέπει να είναι προσεκτικοί στις κινήσεις τους, να παραμένουν επενδυμένοι και συμπλήρωσε ότι η αγορά των ΗΠΑ παραμένει ελκυστική.

Ο Head of Southern CEE & Mediterranean Countries της Schroders κ. Δημήτρης Μπατζής τόνισε ότι η αποπαγκοσμιοποίηση, η απεξάρτηση από τις εκπομπές άνθρακα και το δημογραφικό θα οδηγήσουν σε ένα δομικά υψηλότερο πληθωριστικό περιβάλλον που θα προκαλέσει τελικά μια αλλαγή στο επενδυτικό τοπίο κατά τις επόμενες δεκαετίες. Ο κ. Μπατζής επεσήμανε πως η καλύτερη στιγμή για να επαναξιολογηθεί η επενδυτική προσέγγιση και η διαμόρφωση των χαρτοφυλακίων των πελατών είναι τώρα.

Ο Γενικός Διευθυντής – Διευθυντής Επενδύσεων της Triton Asset Management, κ. Αλέξανδρoς Μαγκλάρας, επεσήμανε ότι το Ταμείο Ανάκαμψης, η πολιτική σταθερότητα, το διαφορετικό σημείο του οικονομικού κύκλου και το παράθυρο ευκαιρίας ειδικά ως το 2032 από τα ειδικά χαρακτηριστικά  του χρέους, δημιουργούν ένα ευνοϊκό περιβάλλον στην Ελλάδα για μια αγορά  όπου οι περισσότεροι επενδυτές είναι «υποεπενδεδυμένοι».

Το COBALT Personal Banking αποτελεί μία εξατομικευμένη τραπεζική εμπειρία μέσω της οποίας οι πελάτες απολαμβάνουν προνόμια και έχουν πρόσβαση σε εξατομικευμένες επενδυτικές υπηρεσίες, επιλέγοντας μέσα από 9 διεθνείς επενδυτικούς οίκους και περισσότερα από 200 προϊόντα. Εξιδεικευμένοι σύμβουλοι παρακολουθούν και ενημερώνουν τους πελάτες για τις επενδυτικές επιλογές που ταιριάζουν στις ανάγκες τους και από κοινού διαμορφώνουν το επενδυτικό χαρτοφυλάκιο. Οι πελάτες COBALT έχουν πρόσβαση σε επιλεγμένα καταστήματα του Δικτύου της Παγκρήτιας Τράπεζας, σε διακριτούς χώρους, ενώ διατηρούν το δικαίωμα για αποκλειστικές τιμολογήσεις σε προϊόντα και υπηρεσίες της Τράπεζας.

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να αναζητήσουν περισσότερες πληροφορίες στην ειδικά διαμορφωμένη ενότητα στην ιστοσελίδα της Παγκρήτιας Τράπεζας www.pancretabank.gr/cobalt-personal-banking/."
 ["post_title"]=>
 string(181) "Παγκρήτια Τράπεζα: Με την συμμετοχή διεθνών επενδυτικών οίκων το 3ο COBALT Market Update στο Ηράκλειο Κρήτης"
 ["post_excerpt"]=>
 string(212) "Για την Παγκρήτια Τράπεζα αποτελεί στρατηγική επιλογή η επένδυση και η προσφορά νέων προϊόντων στο πελατολόγιό της"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(107) "pagkritia-trapeza-me-tin-simmetochi-diethnon-ependitikon-ikon-to-3o-cobalt-market-update-sto-iraklio-kritis"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:45:57"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 08:45:57"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644178"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "68"
 }
 [9]=>
 object(WP_Post)#4353 (25) {
 ["ID"]=>
 int(1644137)
 ["post_author"]=>
 string(2) "10"
 ["post_date"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:40:51"
 ["post_date_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 08:40:51"
 ["post_content"]=>
 string(8368) "Η Uni Systems ανέλαβε την υλοποίηση της συμφωνίας-πλαισίου με ανάδοχο το Υφυπουργείο Έρευνας, Καινοτομίας και Ψηφιακής Πολιτικής της Κυπριακής Δημοκρατίας, ύψους 8 εκατομμυρίων ευρώ, για την παροχή εξειδικευμένων υπηρεσιών και αδειών λογισμικού Microsoft 365 με στόχο την ενίσχυση της ψηφιακής ανθεκτικότητας και την αύξηση της παραγωγικότητας του Υπουργείου.

Η πλαισιακή συμφωνία που υπέγραψε η Uni Systems, ένας από τους μεγαλύτερους Enterprise Software Advisors (ESA) και License Solution Providers (LSP) της Microsoft στην ευρύτερη γεωγραφική περιοχή της Ε.Ε., θα εξυπηρετήσει 10.000 χρήστες και περιλαμβάνει: υπηρεσίες εγκατάστασης λογισμικού Ηλεκτρονικού Ταχυδρομείου και υπηρεσίες μετάπτωσης υφισταμένων λογαριασμών σε Microsoft 365, την παροχή αδειών χρήσης εργαλείων ασφαλούς συνεργασίας (collaboration) και διακίνησης εγγράφων, υπηρεσιών υπολογιστικού νέφους, εργαλείων διαχείρισης έργων, αναφορών και ανάπτυξης προσαρμοσμένου περιβάλλοντος χρήστη για εύκολη διαχείριση αντικειμένου εργασίας, καθώς και υπηρεσίες υποστήριξης (M365 Operations Desk).

Παράλληλα, θα προσφερθεί εκπαίδευση στελεχών ως προς την βέλτιστη χρήση των παραπάνω εργαλείων, γεγονός που αναμένεται να οδηγήσει στην περαιτέρω αναβάθμιση των ψηφιακών δεξιοτήτων των δημοσίων λειτουργών.

Αξίζει να σημειωθεί ότι η εν λόγω σύμβαση αφορά το δεύτερο μεγαλύτερο έργο που υπεγράφη από το Υφυπουργείο Έρευνας Καινοτομίας και Ψηφιακής Πολιτικής της Κυπριακής Δημοκρατίας μετά το 2020, και πρόκειται για ένα από τα μεγαλύτερα έργα πληροφορικής που έχουν προκηρυχθεί από το σύνολο του Δημόσιου Τομέα της Κύπρου στο ίδιο διάστημα μέσω του Ηλεκτρονικού Συστήματος Σύναψης Συμβάσεων (πηγή: https://www.eprocurement.gov.cy/epps/getTaskList.do).

Η υλοποίηση του έργου έχει ιδιαίτερη σημασία για τον ψηφιακό εκσυγχρονισμό και την ενίσχυση της αποδοτικότητας της Δημόσιας Διοίκησης της Κυπριακής Δημοκρατίας ενώ αναμένεται να συμβάλει σημαντικά μεταξύ των άλλων και στην επιτυχή εφαρμογή του πλαισίου ευέλικτης εργασίας στον δημόσιο τομέα.

Η Uni Systems διατηρεί στενή συνεργασία με τη Microsoft ως Solutions Partner, διαθέτοντας Specializations στους τομείς Infrastructure / Database Migration on Azure & Analytics on Azure και Designations σε Modern Work και Security, γεγονός που καταδεικνύει και την εξειδίκευσή της σε υπηρεσίες προστιθέμενης αξίας, με βάση τις λύσεις της Microsoft σε μεγάλους οργανισμούς του δημόσιου και ιδιωτικού τομέα στην Ευρώπη.

«Ευχαριστούμε το Υφυπουργείο Έρευνας, Καινοτομίας και Ψηφιακής Πολιτικής της Κυπριακής Δημοκρατίας για την ευκαιρία να συνεισφέρουμε σε μια συμφωνία – πλαίσιο που έχει ειδικό βάρος για το Κυπριακό δημόσιο τομέα και τους πολίτες του», ανέφερε ο Δημήτρης Καβαλλιέρος, International BU Director της Uni Systems. «Με το εν λόγω έργο, διευρύνεται σημαντικά το μερίδιό μας στα έργα πνοής του Κυπριακού Δημοσίου υποστηρίζοντας παράλληλα τη στρατηγική μας για μεταφορά ψηφιακής τεχνογνωσίας και πρακτικών στο τοπικό γίγνεσθαι από τα αντίστοιχα έργα που υλοποιούμε στους Οργανισμούς της Ευρωπαϊκής Ένωσης και του Ελληνικού Δημόσιου τομέα. Μέσω της στενής μας συνεργασίας με τη Microsoft και με έρεισμα την τεχνογνωσία και την εξειδίκευση των τεχνικών και συμβουλευτικών ομάδων μας, είμαστε βέβαιοι ότι θα παραδώσουμε ένα έργο υψηλών προδιαγραφών για τον πελάτη μας.»

Η κα. Γιάννα Ανδρονοπούλου,  Διευθύνουσα Σύμβουλος για τη Microsoft Ελλάδας, Κύπρου και Μάλτας, δήλωσε: «Μέσω της εξαιρετικής αυτής συνεργασίας με τη Uni Systems έχουμε κάνει ένα πολύ σημαντικό βήμα για το ψηφιακό μέλλον της Κύπρου ενισχύοντας την αποδοτικότητα του Δημόσιου Τομέα και βελτιώνοντας την καθημερινότητα των πολιτών. Ένα μέρος της συνεχόμενης προσπάθειάς μας να συμβάλουμε στη δημιουργία ενός πιο σύγχρονου και αποτελεσματικού κράτους για όλους καινοτομώντας με υπευθυνότητα».

Διαβάστε ακόμη
Φορολογικό νομοσχέδιο: Μπόνους για όσους δεν προσφεύγουν στα δικαστήρια

Τιμές φαρμάκων: Βαθιά το χέρι στην τσέπη έβαλαν και το 2023 οι πολίτες

Κέκροψ: Διαψεύδει σενάρια για εξαγορά του ποσοστού συμμετοχής της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ από την Intracom Properties

Για όλες τις υπόλοιπες ειδήσεις της επικαιρότητας μπορείτε να επισκεφτείτε το Πρώτο ΘΕΜΑ"
 ["post_title"]=>
 string(212) "Uni Systems: Ενισχύει την ψηφιακή ανθεκτικότητα του Υφυπουργείου Έρευνας, Καινοτομίας και Ψηφιακής Πολιτικής της Κύπρου"
 ["post_excerpt"]=>
 string(178) "Συμφωνία ύψους 8 εκατ. ευρώ για την παροχή εξειδικευμένων υπηρεσιών και αδειών λογισμικού Microsoft 365"
 ["post_status"]=>
 string(7) "publish"
 ["comment_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["ping_status"]=>
 string(6) "closed"
 ["post_password"]=>
 string(0) ""
 ["post_name"]=>
 string(132) "uni-systems-enischii-tin-psifiaki-anthektikotita-tou-ifipourgiou-erevnas-kenotomias-ke-psifiakis-politikis-tis-kipriakis-dimokratias"
 ["to_ping"]=>
 string(0) ""
 ["pinged"]=>
 string(0) ""
 ["post_modified"]=>
 string(19) "2024-04-10 11:55:28"
 ["post_modified_gmt"]=>
 string(19) "2024-04-10 08:55:28"
 ["post_content_filtered"]=>
 string(0) ""
 ["post_parent"]=>
 int(0)
 ["guid"]=>
 string(34) "https://www.newmoney.gr/?p=1644137"
 ["menu_order"]=>
 int(0)
 ["post_type"]=>
 string(4) "post"
 ["post_mime_type"]=>
 string(0) ""
 ["comment_count"]=>
 string(1) "0"
 ["filter"]=>
 string(3) "raw"
 ["post_views"]=>
 string(2) "75"
 }
}
array(4) {
 [0]=>
 int(1643611)
 [1]=>
 int(1643171)
 [2]=>
 int(1643611)
 [3]=>
 int(1643171)
}
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Οι Αθλητικές Ακαδημίες ΟΠΑΠ εφοδιάζουν 25.000 παιδιά με νέο αθλητικό εξοπλισμό (pics + vid)
 
 Στήριξη σε 200 ακαδημίες ποδοσφαίρου και μπάσκετ σε κάθε γωνιά της Ελλάδας

 

 
 NEWSROOM

 Πριν 50 λεπτά
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Τράπεζες: Εν αναμονή της ετυμηγορίας του SSM για τα μερίσματα – Το «ψαλίδι» στις προσδοκίες και το «αγκάθι» του αναβαλλόμενου
 
 Αντίστροφα μετρά πλέον ο χρόνος για τη διανομή μερισμάτων – «Ψαλιδισμένες» οι προσδοκίες των τραπεζών, με τον Ευρωπαίο επόπτη να επικεντρώνεται στο θέμα του DTC – Σε συζητήσεις κυβέρνηση και ΤτΕ για να σταθμιστούν τα υπέρ και τα κατά μιας γρήγορης απόσβεσης

 

 
 ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΒΕΛΕΣΙΩΤΗ

 10 Απριλίου, 2024
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Τζ. Κουτσολιούτσος στη δίκη Folli Follie: Δεν ερευνήθηκε ποτέ η ροή χρημάτων στην Ασία – Ζούμε με τη βοήθεια φίλων
 
 Το «σφυροκόπημα» της έδρας και οι απαντήσεις του κατηγορούμενου - Ολόκληρη η απολογία του - «Στοχοποιηθήκαμε από ανταγωνιστές»

 

 
 ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΚΟΚΚΑΛΗ

 Πριν 46 λεπτά
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Intrum: Το πρόστιμο αφορά τρεις μεμονωμένες περιπτώσεις
 
  Πάγια προτεραιότητα ο σεβασμός απέναντι στους δανειολήπτες 

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Vodafone Instant Connect: Ενεργοποίηση σταθερής τηλεφωνίας και internet για επιχειρήσεις μέσα σε 24 ώρες (pic)
 
 Oι επιχειρήσεις μπορούν πλέον να αποκτήσουν σταθερή τηλεφωνία Vodafone One Net μέσα σε μία μόνο ημέρα, μειώνοντας σημαντικά τον παραδοσιακά μεγάλο χρόνο αναμονής για ενεργοποίηση νέας σύνδεσης σταθερής τηλεφωνίας

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 

 

 

 
 

 

 

 







 
 
 ΠΟΛΙΤΙΚΗ
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ΠΑΣΟΚ: Η κυβέρνηση αφήνει ανεξέλεγκτο τον πληθωρισμό κερδών
 
 Τι αναφέρει στην ανακοίνωσή του το ΠΑΣΟΚ για τον πληθωρισμό

 
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Πιερρακάκης: Υποχρεωτική η υπογραφή του κανονισμού λειτουργίας του σχολείου από τους γονείς (vid) 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Σακελλαροπούλου στο 9ο Φόρουμ Δελφών: Η Ελλάδα μετέχει ισότιμα στις εξελίξεις σε ευρωπαϊκό, περιφερειακό και διεθνές επίπεδο
 
 
 Η Ελλάδα συμμερίζεται τις κοινές αξίες που ενσαρκώνει η Ευρώπη και αγωνίζεται ενεργά για την προώθηση και εμβάθυνσή τους τόνισε η Πρόεδρος της Δημοκρατίας

 
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Μαρινάκης για ενδοσχολική βία: Οφείλει το Κράτος να προστατεύσει όλους τους μαθητές όπου κι αν φοιτούν (vid)
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Δούκας: Στο χέρι μας να γίνει η Αθήνα πιο πράσινη, πιο ανθεκτική, πιο βιώσιμη
 
 
 «Μέσα από τον διαγωνισμό «Πρασινίζουμε το Γκρίζο» θέλουμε να κινητοποιήσουμε πιο ενεργά και δυναμικά τους πολίτες, τόνισε ο Δήμαρχος Αθηναίων

 
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 





 
 
 ΕΛΛΑΔΑ

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 [image: ] 
 
	 
		 
		 
 
				
		
	





 
  
 

 
 

ΟΑΣΘ: Πρώτο δρομολόγιο με επιβάτες για τα ηλεκτρικά λεωφορεία (vid)
 
 Οι επιβάτες ήταν εκπρόσωποι των Μέσων Μαζικής Ενημέρωσης - Ο ΟΑΣΘ παραλαμβάνει 110 καινούρια ηλεκτρικά λεωφορεία, 55 σταθερούς φορτιστές διπλής φόρτισης και τρεις φορητούς φορτιστές

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 1 ώρα
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Ελάχιστο Εγγυημένο Εισόδημα: 400 εκατ. ευρώ στις 13 Περιφέρειες για την στήριξη 303.000 δικαιούχων
 
 
 Στόχος του υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας η αντιμετώπιση της φτώχειας και του κοινωνικού αποκλεισμού

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 [image: ] 
 
	 
		 
		 
 
				
		
	





 
  
 

 
 

Τρία νεκρά κορίτσια από την προσάραξη φουσκωτού με μετανάστες σε βραχώδη ακτή στη Χίο
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Υπ. Υποδομών: Εγκρίθηκε χρηματοδότηση για την ανακαίνιση 14 συρμών της γραμμής 1 του Μετρό
 
 
 Το συνολικό επιλέξιμο κόστος για το έργο ανέρχεται σε 12,3 εκατ. ευρώ

 

 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 




 
 
 Η ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ ΣΤΑ ΕΡΓΑΣΙΑΚΑ
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Συντάξεις Μαΐου 2024: Πότε πάνε ταμείο οι συνταξιούχοι – Αναλυτικά οι ημερομηνίες
 
 Οι ημερομηνίες πληρωμής ακολουθούν τον κανόνα του διαχωρισμού μεταξύ μισθωτών και μη μισθωτών

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 49 λεπτά
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Τουρισμός για όλους 2024: 972.893 πολίτες έκαναν αίτηση – Τι πρέπει να κάνουν οι δικαιούχοι 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 

 

 


 
 




 
 
 
 
 τιμεσ μετοχων

 

 
 
 
 
 Διεθνείς αγορές

 
 
 ΣΥΜΒΟΛΟ

 ΔΕΙΚΤΗΣ

 ΜΕΤΑΒΟΛΗ

 μΕΤ

 

 

 S&P 500

 5,209.91

 
 +7.52

 +0.14%

 


 DOW JONES

 38,883.67

 
 -9.13

 -0.02%

 


 NASDAQ

 16,306.64

 
 +52.68

 +0.32%

 


 DAX

 18,022.26

 
 -54.43

 -0.30%

 


 CAC

 7,999.12

 
 -50.05

 -0.62%

 


 NIKKEI

 39,581.81

 
 -191.32

 -0.48%

 

 
 

 
 
 
 Ισοτιμίες

 

 EUR / USD

 1.08

 
 -0.01

 -0.82%

 


 EUR / CHF

 0.98

 
 0.00

 -0.08%

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΑΚΕΣ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 OPTIMA BANK - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΡΥΘΜΙΖΟΜΕΝΗΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΑΣ ΤΟΥ Ν. 3556/2007: Γνωστοποίηση συναλλαγών

 
 Πριν 1 ώρα
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 Π. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε.Β.Ε. - ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟΚΟΠΗΣ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΟΣ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ / ΠΛΗΡΩΜΗΣ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ/ ΠΡΟΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ (Ορθή Επανάληψη)

 
 Πριν 1 ώρα
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 Π. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε.Β.Ε. - ΓΝΩΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟΚΟΠΗΣ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΟΣ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ / ΠΛΗΡΩΜΗΣ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ/ ΠΡΟΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ

 
 Πριν 2 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 Ο.Λ.Θ. Α.Ε. - ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΗΜΕΡΟΛΟΓΙΟ ΕΤΟΥΣ 2024

 
 Πριν 2 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 Ο.Π.Α.Π. ΑΕ - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΡΥΘΜΙΖΟΜΕΝΗΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΑΣ - Γνωστοποίηση Συναλλαγών

 
 Πριν 4 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 ΕΚΤΕΡ Α.Ε. - ΝΕΑ ΣΥΜΒΑΣΗ ΕΡΓΟΥ

 
 Πριν 5 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 ΚΕΚΡΟΨ Α.Ε. - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΣΧΟΛΙΑΣΜΟ ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΑΤΩΝ ΤΟΥ ΤΥΠΟΥ

 
 Πριν 6 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 MEVACO Α.Β.Ε.Ε. - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΗΜΕΡΟΛΟΓΙΟΥ

 
 Πριν 6 ώρες
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 ΜΟΤΟΔΥΝΑΜΙΚΗ Α.Ε.E. - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΑΠΟΚΤΗΣΗΣ ΙΔΙΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ

 
 Πριν 8 ώρες
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 Ολες οι ανακοινώσεις [image: ] 
 

 

 
 

 

 
 
 

 





 
 
 ΔΙΕΘΝΗ
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Ζελένσκι από Φόρουμ Δελφών: Ο Πούτιν πρέπει να χάσει – Χρειαζόμαστε οπλικά συστήματα
 
 «Αν κανείς δεν θέλει να σύρει ο Πούτιν τον πλανήτη στον Γ΄ Παγκόσμιο Πόλεμο πρέπει να τον κερδίσουμε» τόνισε ο Ουκρανός πρόεδρος στον χαιρετισμό του στο Οικονομικό Φόρουμ των Δελφών

 
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Ψηφίζεται στο Ευρωκοινοβούλιο το νέο σύμφωνο για τη μετανάστευση και το άσυλο 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Boeing: Κάθετη πτώση στις παραδόσεις αεροσκαφών – Νέες πιέσεις στη μετοχή
 
 
 Στα χαμηλότερα επίπεδα από το 2021 έπεσε ο όγκος των αεροσκαφών που παρέδωσε το πρώτο τρίμηνο, ο αμερικανικός γίγαντας - Νέες πληροφορίες για την έρευνα των αρχών στις συνθήκες ασφαλείας της εταιρείας δημοσίευσαν οι New York Times 

 
 
 
 NEWSROOM

 9 Απριλίου, 2024
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Τουρκία: Περιορίζει τις εξαγωγές προς το Ισραήλ λόγω της Χαμάς
 
 
 NEWSROOM

 9 Απριλίου, 2024
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Μπλίνκεν: Η Ρωσία χρησιμοποιεί στον αμυντικό τομέα της τεχνολογίες που προέρχονται από την Κίνα
 
 
 Για τομέα ιδιαίτερης ανησυχίας έκανε λόγο ο Αμερικανός ΥΠΕΞ

 
 
 
 NEWSROOM

 9 Απριλίου, 2024
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 





 
 
 VIRAL
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Πιλότοι «χορεύουν» στη σκιά της μεγαλύτερης έκλειψης ηλίου που έγινε ποτέ (pics)
 
 Πριν 33 λεπτά
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«Σπάει ταμεία» το κάντρι άλμπουμ της Μπιγιονσέ – Πόσα αντίτυπα έχει πουλήσει (tweet)
 
 8 Απριλίου, 2024
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Αυτές είναι οι πιο ευτυχισμένες χώρες του πλανήτη – Σε ποια θέση βρίσκεται η Ελλάδα (πίνακας)
 
 20 Μαρτίου, 2024
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Ο Έλον Μασκ τα βάζει με τη Microsoft μετά από πρόβλημα με το νέο του λάπτοπ (tweet)
 
 28 Φεβρουαρίου, 2024
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Barbie: Μετά την ταινία έρχεται το νέο ροζ dumphone ειδικά για την Gen Z
 
 25 Φεβρουαρίου, 2024
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Χρήματα από views: Αυτοί είναι οι πιο ακριβοπληρωμένοι YouTubers (vids)
 
 22 Φεβρουαρίου, 2024
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 





 
 
 ΟΛΕΣ ΟΙ ΕΙΔΗΣΕΙΣ
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Γερμανία: Ο Λίντνερ ζητά περισσότερες επιλογές κινητήρων εσωτερικής καύσης μετά το 2035
 
 Ο υπουργός δήλωσε ότι η αγορά και όχι οι πολιτικοί θα πρέπει να αποφασίζουν τι είναι βιώσιμο και τι επιθυμούν οι καταναλωτές

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 29 δευτερόλεπτα
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Γαλλία: Στο υπουργικό συμβούλιο -εν μέσω αντιδράσεων- το νομοσχέδιο για την ευθανασία 
 
 NEWSROOM

 Πριν 14 λεπτά
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ΕΛΓΟ – ΔΗΜΗΤΡΑ: Ξεκίνησαν οι αιτήσεις για 11 θέσεις Διευθυντών στα Ινστιτούτα Αγροτικής Έρευνας – Μέχρι πότε ισχύει η προθεσμία
 
 Οι θέσεις είναι πλήρους απασχόλησης και έχουν διάρκεια τεσσάρων ετών - Ποιοι έχουν δικαίωμα συμμετοχής

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 17 λεπτά
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Tesla: Εξωδικαστικός συμβιβασμός για θανατηφόρο τροχαίο που προκάλεσε ο αυτόματος πιλότος (tweet) 
 
 NEWSROOM

 Πριν 42 λεπτά
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Ευρωπαϊκή Επιτροπή: Ζητεί εξηγήσεις από τα social media για αναρτήσεις
 
 Η νέα ευρωπαϊκή βάση δεδομένων DSA υποχρεώνει τις πλατφόρμες Facebook, Instagram και TikTok να διαγράφουν προβληματικό περιεχόμενο και να εξηγούν τους λόγους

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 1 ώρα
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Δ. Μασούτης: Mε τον καταναλωτή στο επίκεντρο εδώ και 47 χρόνια, συνεχίζουμε να δίνουμε έμφαση στις ανταγωνιστικές τιμές (pic) 
 
 NEWSROOM

 Πριν 1 ώρα
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Άνοιξε τις πόρτες του το νέο ξενοδοχείο Mitsis N’U Piraeus Port στο λιμάνι του Πειραιά
 
 Το ξενοδοχείο αποτελεί προνομιακή πρόταση διαμονής για τους ταξιδιώτες του κόσμου και σημείο συνάντησης για τους λάτρεις του lifestyle και της γαστρονομίας

 
 
 
 NEWSROOM

 Πριν 1 ώρα
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ByteDance: Εκτίναξη κερδών για την ιδιοκτήτρια του TikTok 
 
 NEWSROOM

 Πριν 1 ώρα
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Μνημόνιο συνεργασίας Ελληνικού Ανοικτού Πανεπιστημίου και Wyndham Hotels & Resorts
 
 Στο πλαίσιο εφαρμογής του μνημονίου, ιδιαίτερη έμφαση θα δοθεί στη συνεργασία της Wyndham Hotels & Resorts με το Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα Σπουδών «Διοίκηση Τουριστικών Επιχειρήσεων»

 
 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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Ρεκόρ εγγραφών για το 9ο Mediterranean Yacht Show στο Ναύπλιο (pic) 
 
 NEWSROOM

 10 Απριλίου, 2024
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